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Eszterhai Marcell: Még egyszer sok szeretettel üdvözöllek titeket. A csúszásért 

elnézést kérek. A napirendi pontoknál szerintem beérjük majd amúgy kb. 

t 

le tudjuk zárni. Úgyhogy most 10 óra 27 perckor hivatalosan is megnyitom az 

-es 

ki mellettünk a háború, amelyre azt hiszem, hogy a magyar vonatkozása miatt 

is és amúgy emberileg is érdemes megemlékeznünk, valamint Prof. Dr. Jakab 

Ferencre, a PTE rektorhelyettesére is szeretném, hogy megemlékezzünk. 

Rektorhelyettes úr, a covid kitörése alatt nagyon sokat segített a HÖOK-nak, 

és tényleg sok mindent köszönhet neki is a HÖOK, úgyhogy kérem, hogy egy 

 

Egy perces néma csend 

Eszterhai Marcell: Köszönöm szépen! Vidámabb, de egyben szomorú témákra 

en. És szerettük volna, 



HÖOK-

megköszönni Barbarának az áldozatos munkáját. Nagyon-nagyon jó volt 

együtt dolgozni, igaz, a HÖOK-ban elnökként kevesebbet dolgoztunk együtt, 

de az ELTE-re nyúlik vissza a mi kapcsolatunk, és bízom benne, hogy 

megtalálod a számításaidat, és nagyon sikeres szakmai utat fogsz befutni. 

Szerintem a HÖOK-ban mindannyian hiszünk abban, hogy ez így lesz, úgyhogy 

köszönöm szépen még egyszer neked a közös munkánkat, és szeretnélek kérni, 

hogy gyere ki, mert egy kis meglepetéssel készültünk neked.  

Eszterhai Marcell: És sajnos most a búcsúzás, az megy tovább, mert, ahogy az 

-

ban, és egy újabb vagy frissebb, fiatalabb csapattal megyünk. Azt gondolom, 

hogy nagyon sok mindent köszönhetünk azoknak az 

elbúcsúzunk, úgyhogy Livinek és Misinek is szeretnénk megköszönni a HÖOK-

ba fektetett energiáitokat és munkátokat. Nyilván a két legfontosabb program 

-on belül, és talán a 

ek számára sok esetben ez csak egy beszámoló formájában jelenik 

meg, de amit ezzel kapcsolatban látnotok kell, hogy itt tényleg több ezer 

hallgatóról és olyan hallgatókról van szó, akiknek a mentális jóléte, a 

mindennapos jóléte, én azt gondolom, hogy múlik ezeken a programokon, és 

méltóképpen szolgálták, úgyhogy titeket is megleptünk egy kis ajándékkal. 

Úgyhogy arra szeretnélek kérni, hogy gyertek ki!   

Eszterhai Marcell: És ahogy láthattátok, a en elnökségi tagot is 

választunk, ami nyilván azt jelenti, hogy egyben búcsúzunk is. Úgyhogy Ákostól 

szeretnék elbúcsúzni a HÖOK-os csapat nevében. A HÖOK-os 

köszönöm szépen neked, hogy a HÖOK-ra fordítottad ezt az egy évet, és 

velünk voltál. Bízom benne, hogy nagyon sok jó élménnyel gazdagodtál itt. Én 



meg örömmel fogsz majd visszaemlékezni, és a sportnagykövethez méltó 

ajándékkal készültünk. Nyilván a vacsora mellett egy kupával is, úgyhogy gyere 

ki kérlek, és vedd ezt át. 

Eszterhai Marcell: Na, és haladunk tovább, de még mindig a napirendi pontok 

választmány formáját, a választmányi tagok delegálási rendszerét. Ezzel 

párhuzamosan úgy gondoltuk, hogy jó az, hogyha a HÖOK-tól valami 

szimbolikus megbízólevelet kapnak a választmányi tagok. Nyilván azért, hogy 

egyrészt öröm legyen ezt kitenni, meg öröm legyen rá visszaemlékezni, nem 

ezeket a megbízóleveleteket, a leveleket a saját irodátokba, vagy a 

munkahelyetekre, vagy bárhova, ahol büszkén tudtok erre tekinteni. És ezt 

most szeretném, hogyha átadnánk. És azt hiszem, hogy Dorkát kell 

megkérnem arra, hogy majd szólítsa a választmányi tagokat, póttagokat, és itt 

lent fogom átadni talán egyesével, de ezt majd lehet, hogy Dorka mondja. 

Dorka majd a neveket mondja, és azt szeretném kérni, hogy akinek elhangzik a 

neve, az majd jöjjön ki és vegye át megbízólevelét. 

Király Dorottya: Aschenbrenner András - Széchenyi István Egyetem  

Király Dorottya: Batta András - Óbudai Egyetem 

Király Dorottya: Bodahelyi Réka - Dunaújvárosi Egyetem 

Király Dorottya: Bodaki Máté - Pécsi Tudományegyetem  

Király Dorottya: Buzár Patrik Gábor - Budapesti Gazdasági Egyetem 

Király Dorottya: Csont István - Debreceni Egyetem.  

Király Dorottya: Diczkó Dalma - Eötvös Loránd Tudományegyetem 

Király Dorottya: Domboróczky Balázs  Eötvös Loránd Tudományegyetem 

Király Dorottya: Égi Csenge -  



Király Dorottya: Elek Liliána - Eszterházy Károly Katolikus Egyetem 

Király Dorottya: Fiser Bence - Pécsi Tudományegyetem 

Király Dorottya: Gecsei Csenge  Semmelweis Egyetem 

Király Dorottya: Gludovátz Ferenc - Magyar Agrár- és Élettudományi 

Egyetem 

Király Dorottya: - Vajdasági Ifjúsági Fórum 

Király Dorottya: Kiss Réka  Diákhálózat 

Király Dorottya: Kovács Iván - Pázmány Péter Katolikus Egyetem 

Király Dorottya: Laszák Botond  Milton 

Király Dorottya: Lupu-Maár Endre - Károli Gáspár Református Egyetem 

Király Dorottya: Martina Alexandra -  

Király Dorottya: Modroczky Ferenc - Óbudai Egyetem 

Király Dorottya: Molnár Anna - Nemzeti Közszolgálati Egyetem 

Király Dorottya: Nagy Imre Richárd - Semmelweis Egyetem 

Király Dorottya: Radácsi Kristóf - 

Egyetem 

Király Dorottya: Szentesi Sándor - Szegedi Tudományegyetem 

Király Dorottya: Szrnka Alíz  Szegedi Tudományegyetem 

Király Dorottya: Varga Dévald Olivér - Pannon Egyetem 

Király Dorottya: Varga Viktória - Széchenyi István Egyetem 

Király Dorottya: Vincze Éva - Debreceni Egyetem 

Eszterhai Marcell: Köszönöm szépen. Akkor még egyszer köszöntelek titeket, 

 szabályosságát, valamint ismertesse a felvett mandátumok számát, 



-e nálatok 

mikrofon? 

Nagy Péter: Köszönöm, elnök úr a szót. Tisztelt , tisztelt elnök úr! 

itt van-  

-e, vagy 

beérkezett-e az összes mandátum, úgyhogy akinél van mandátum, az tegye 

már meg, hogy felemeli magasra, számmal felénk, és akkor megpróbáljuk 

összeadni.  

Nagy Péter: 

mandátum, tehát 275 mandátum jelen van, úgyhogy határozatképes a 

 

Eszterhai Marcell: Köszönöm szépen! Akkor 275 mandátummal az ülést 

elvállalod ezt a feladatot? 

Schwartzenberger Anna Lili: Vállalom. 

 Eszterhai Marcell: Köszönöm szépen. Tegnap a választmányon ugye szó esett 

elnök úr - Barcsa Levi -

Bizottság tagja. Úgyhogy, talán ezt tartottuk a legelfogadhatóbbnak, hogyha 

ez esetben én vezetem le a mai ülést. A napirendet is szeretném ismertetni. Az 

ik a 

Bizottság tájékoztatója, a harmadik HÖOK-elnökségi tag választása. Negyedik, 

Hatodik, HÖOK Stipendium Hungaricum Mentorhálózat tájékoztatója. Hetedik, 



tájékoztató a HÖOK Kft. és az EFOTT Kft. programjairól. Nyolcadik, beszámoló 

ülésen is ismertettem, hogy két ponton történik vagy történne napirendi 

Képzési Portfóliójának 

bemutatása, ez lenne ugye a negyedik napirendi pont, ha jól emlékszem, de 

majd utána egyben ismertetem. Ötödik lenne a HÖOK Mesterséges 

Intelligencia álláspontjának bemutatása. Hatodik napirendi pontként az 

Informatikai Hallgatók Szakmai Szövetségének ügyrendjének elfogadása, 

hetedik napirendi pont pedig felvételi, intézményi pontok, javaslat. Ezeket 

szeretném a  elé terjeszteni felvételre, hogy az elhangzott négy 

napirend-

fel a mai  napirendjére. Azt szeretném kérdezni, hogy ki az, aki tudja 

-módosításokat. Kérem, aki igen, 

az jelezze. Aki nem, aki tartózkodik. Eszterhai Marcell: Köszönöm szépen. A 

-módosítást, valamint szeretném, 

kellene a Magyar Akkreditációs Bizottság plénum tagságáról, és ezt külön 

szerettem volna a  elé terjeszteni, tekintve, hogy nyilván itt egy 

személyi szavazásról van szó, és ezt említettem már a tegnapi választmányon. 

Viszont itt is ismertetném, hogy erre azért van szükség, mert a MAB plénum 

tagsága júniusban lejár. Ugye jelenleg a HÖOK-ot Menyhárt Barbara képviseli 

a MAB plénumban. A MAB plénumba delegálni egy elég hosszú folyamat, 

miniszterelnök írja alá a MAB plénum tagságot. És én azt szeretném kérni, 

  az 



Akkreditációs Bizottság plénumtag delegálását. Azt szeretném kérni, hogy 

t tudja támogatni? Aki nem? És aki tartózkodik? 

Köszönöm szépen. És azt szeretném kérdezni, hogy van-e másik napirend-

módosító javaslat a  

olvasni a módosított napirendet, amit egyben el kell még fogadni ahhoz, hogy 

ámolója, a második a 

Negyedik MAB plénumtag delegálása. Ötödik a HÖOK képzésportfóliójának 

bemutatása. Hatodik HÖOK Mesterséges Intelligencia álláspontjának 

bemutatása. Hetedik az Informatikai Hallgatók Szakmai Szövetségének 

ügyrendjének elfogadása. Nyolcadik felvételi intézményi pontok határozati 

tájékoztatója, 11. HÖOK Stipendium Hungaricum Mentorhálózat tájékoztatója, 

12. Tájékoztató a HÖOK Kft. és az EFOTT Kft. programjairól, 13. beszámoló a 

kérdésem az, hogy ki az, aki tudja támogatni a módosított napirendet? Ki az, 

aki nem? Aki tartózkodik? Köszönöm szépen.  

Eszterhai Marcell: Akkor a módosított napirendet a  egyhangúan 

elfogadta. Még talán ismertetni annyit szeretnék, hogy lesz majd egy rövid 

szünet, ami a szavazásnál történik, és a harmadik és a negyedik napirendi 

pontot jó lenne, hogyha tudnánk majd egyben tárgyalni, hiszen ugye személyi 

szavazás mind a ket  tagságra adni a 



megnyitni és a saját beszámolómat megtartani, majd az elnökségi tagokkal 

tudunk továbbmenni. Ugye tegnap a választmányon már ismertettem a 

választmány tagjaival ennek a részleteit, viszont most szintén szeretném 

összefoglalni a  

elmúlt 2-

személyi változásokról ugye hallhattatok több ízben, ezt most nagyon újra nem 

szeretném, búcsúzókat nem szeretném búcsúztatni, viszont az új 

Livit Bányai Brigitta 

 Brigi - 

tájékoztatót is megtartja, úgyhogy vele ilyen formában tudtok találkozni. 

Pallag Sári vette át Barbarától a Diaszpóra és a Külhoni Program vezetését, 

úgyhogy ezt a két programot viszi, illetve Bendivel, az ESU-s külügyi ügyekben 

vesz részt. Úgyhogy ezen a fronton is megtartottuk ezt a felállást. Illetve, ami 

még újdonság és nagyjából két hete történt, hogy Fazekas Liliána vette át a 

HÖOK képviseleti részének a kommunikációs vezetését, úgyhogy Lilinek is sok 

s

választmányon volt szó, és január végén elindult a kutatás. Nemrég járt le 

ennek a határideje, viszont e

szeretném majd összegezni. Azt hiszem a Marci azt ígérte, hogy vagy ma, vagy 

a napokban kimegy egy e-mail arról, hogy hogy állunk kitöltöttség 

tekintetében, és szeretném majd nyilván ebben kérni a ti közrem

és segítségeteket intézményen belül. Nyilván nagyon fontos lenne, hogy minél 

pontosabb képet kapjunk arra vonatkozóan, hogy hogy hogy állunk 2016 óta 

az egyetemi kollégiumok tekintetében. Volt az elmúlt napokban több kérdés 

hogy ha a gazdálkodási részt nem töltik ki, például. Nyilván mi jeleztük ezt 

nem a gazdálkodási rész érdekel, hanem maga a kollégiumok helyzete és 

állapota. Az, hogy a hallgatók milyen körülmények között vannak, illetve 



hasznos információ és adat, minden egyéb és minden más hasznosítható. 

re májusra ez már egy kreatív 

használható anyag lenne, meglátjuk, hogy meddig jutunk benne. Nyilván 

nektek is ez egy eszköz lehet intézményen belül, hogyha kapacitásfejlesztésre 

y. 

A HÖOK elnökségi üléseinket rendben, normál körülmények között tartottuk. 

Novemberben voltunk Dáviddal Komáromban a Magyar Ifjúsági Konferencia 

én, ahol nyilván a HÖOK-ot is képviseltük. Még decemberben 

lezártuk a Quizma

jön a részletekkel, ha jól tudom - és jól tudom. Bólogat. A december folyamán 

az újjáalakult vagy újraindult Duális Képzési Tanács több munkacsoportot 

területen, hogy elég alacsony a jelentkezési létszám, illetve a duális képzésben 

. Ami 

2016-os vagy 7-

ágazatirányítás megfogalmazott. Akkor egy 6 százalékos létszámot 

vizionáltak, a mostani, az ilyen 1,8-1,9 körül stagnál, illetve ami nyilván ebben 

rossz és szomorú, az az, hogy például egy természettudományi területen ilyen 

20-30 hallgató tanul ebben a képzési formában. Amiért behozom ezt, mert 

nyilván a megélhetésnek a kérdése az egy állandó téma a hallgatói 

önkormányzatokon belül, és amúgy nyilván a hallgatók körében is. És ez a 

valakinek olyan az anyagi helyzete, hogy biztos, hogy munkát kell mellette 

vállalni, akkor nyilván a duális képzés az lehet egy forma. És az is látható, hogy 

akarják majd terelni a hallgatókat ebbe a képzési formába. Ebbe az irányba 



kedden voltunk egy konferencián, ahol az hangzott el, hogy 50 százalékos, 

tehát a hallgatók 50 százalékát szeretnék, hogy ebben a formában tanuljanak. 

Volt decemberben NIT tisztújító , ahol Kovács Pétert, a NIT elnökét 

újraválasztották, ami nekünk különösen nagy öröm, hogy Sövegjártó Virágot, 

elnökségi tagunkat, barátunkat a NIT elnökségébe tudtuk delegálni, és ott 

olatot. 

Tartottunk egy Közéleti Kört decemberben, ez volt a hetedik Közéleti Kör. Ezt az 

gondolkozik azon, hogy hogyan gondoljuk tovább, hogyan fejlesszük, mert azt 

volt a személy. Viszont szeretnénk, hogyha nemcsak az EHÖK-elnököknek 

-öshez is eljutna 

ven folyt az EDUCATIO-val 

bevonódását gondoltuk újra, másrészt pedig egy konferenciát szerveztünk az 

EDUCATIO-

konferenciát tartottunk a csütörtöki napon, ami egy teljesen új forma volt az 

EDUCATIO-n. Igazából arról sokat beszélgettünk már, hogy ott vagyunk, és ott 

 egy térbe. Úgyhogy ezt szerettük volna ott meglépni, és 

azt gondolom, hogy nagyon sok meghívottal, és azt gondolom, hogy prominens 

meghívottakkal tudtunk menni ezen a konferencián. Ami nyilván nekem 

nyilván jó lenne, 

hogyha a HÖK-ösök is bele tudnának ezekbe tekinteni, mert egy csomó olyan 

téma volt, amit a mindennapokban ti is tudnátok használni, vagy hasznos 

lenne számotokra, viszont nyilván az EDUCATIO alatt a tájékoztatás az, ami 

elviszi a fókuszt, nem lehet kirángatni a HÖK-

módon. Majd szeretnénk ezt folytatni abban a formában, ahogy az EFOTT-on 



volt múlt évben szintén egy konferencia. Valami hasonló utat látok magam 

Januárban nagy külhoni Kárpát-medencei körúton voltunk Sárival, 

Barbarával, Biával mentünk egyet, és egyrészt voltunk Pozsonyban, voltunk 

Beregszászban, voltunk Temesváron, Szabadkán és Újvidéken. Nem 

engedte, de ez már talán, bízom benne, hogy lehet, hogy most 

kezdve már hagyomány lesz, hogy januárban meglátogatjuk a külhoni 

barátainkat és a tagszervezeteket, akikkel mindennapi kapcsolatban nem 

mindig tudunk lenni, de ez egy jó találkozási forma, hogy kicsit beszélgessünk, 

meg találkozzunk nyilván. Egyrészt Sárit be tudtuk mutatni, másrészt pedig 

rendben a sítáborunk, egyrészt köszönöm szépen azoknak az intézményeknek, 

ttek. Nagyon 

-

többen tudunk menni, illetve, hogy ti is minél többen, hogyha megtehetitek, 

akkor eljöttök és velünk vagytok egy hetet, hat napot Franciaországban. A 

felvételi tájékoztatóról nincsen most külön napirendi pont, úgyhogy itt 

mondanám el, hogy múlt évben - még júniusban - elkezdtünk beszélgetni arról, 

mpányt szerettünk volna 

szervezni, hanem ahogy ti is láthattátok, hogyha foglalkoztok ezzel a témával, 

át, hogy az intézményi pontok hogyan alakulnak, hanem abban is, hogy ugye 

ezt mondtam tegnap a választmányon példaként, hogy mondjuk az emelt és a 

szerettük volna, hogyha ez az információ nem csak az Oktatási Hivataltól és 

k is elhangzik, a saját PPT-nken 

segítséget amúgy meg is kaptuk, mert 14 intézmény volt, aki bevonódott ebbe 



a kampányba, és ezt nagyon szépen köszönöm ezúton is nektek. Ha jól tudom, 

napokban, mert pont tegnap beszéltünk róla. De a számokról: 

azzal, hogy hogyan változik meg a felvételi pontszámítás. És most tényleg 

nagyon sokat változott, engem is meglepett, amikor mélyebben belenéztem. A 

és innovációról volt szó. Ez az ágazatirányítás által szervezett konferencia volt, 

amit utána három workshop zárt le ebben a három témában, és ide a HÖOK-

os csapattal elmentünk. Hangzottak el érdekes dolgok, és hangzottak el olyan 

dolgok, amikkel biztos vagyok benne, hogy a hallgatói önkormányzati szinten is 

kell foglalkozni és fog maga után vonni következményeket. Mint például azt 

már talán többször mondtam nektek is, hogy 2030-ig az ágazati cél a külföldi 

ezerre volt eddig, most már 100 ezer külföldi hallgató hangzott el. Amit elég 

végiggondolni, hogy ez a kollégiumok és mindenféle tekintetben mit jelent, 

úgyhogy biztos lesznek olyan témák, amikkel HÖK-elnökökkel, meg kari 

tegnapi napon volt az EKÖP Tanácsa. Ugye az ÚNKP-t és a Kooperatív Doktori 

Programnak az ösztöndíját új tanácsi rendszerben fogják koordinálni és ennek 

ÚNKP-zó 

hallgatók oldaláról, hogy megnövekedett a keret, most 10 milliárd forintot fog 

szétosztani az NKFIH, a KDP és az ÚNK

be vagytok vonódva ebbe a folyamatba, és biztos, hogy fog intézményen belül 

mondani, hogy március 15-én ugye Forinyák Géza sírjánál szoktunk 

megemlékezni és ezt most is meg fogjuk tartani, és múlt évben már egész 

sokan voltunk, ha jól emlékszem, ilyen 60-an, 50-en. Bízom benne, hogy most 



is minél többen el tudtok jönni, hogyha ráértek vagy nem utaztok haza, illetve 

ezután mi a HÖOK-os csapat majd egy elvonuláson fog részt venni. Amit 

tudom, hogy még el kell mondanom, az a focikupa. Április 27-én megtartjuk az 

-os focikupát és ezt a BME segítségével, a BME fog majd ennek 

évfordulókról, nyilván, hogy az évfordulóról, a HÖOK 35-

külön napirendi pont. Itt csak annyit szeretnék mondani, mert azt tudom, hogy 

a Külhoni P

Szövetségnek a 10 éves évfordulójáról is Bendi talán mond pár szót, hogy 

most ilyen szerencsés év van, hogy együtt ünneplünk három programunknak, 

vagy hát a szervezet és két másik programnak az év

részletesebben beszámoltam, a HÖOK 35- -nél, de hogy 

bízom benne, hogy be tudtok majd ezekbe a programokba vonódni, mert 

nyilván ezeket nektek is és a szervezet tagjai számára szervezzük. Igyekszünk 

nem öncélúan és unalmasan megrendezni ezeket. Jó! Én ennyit akartam most, 

és azt hiszem, hogy a kérdésekre, igen, az összes beszámoló elhangzása után 

nincs, akkor majd megyünk tovább, de most Biára nézek és Biát szeretném 

megkérni, hogy tartsa meg a beszámolóját.  

Paragh Bianka: Sziasztok! Nagyon sok szeretettel köszöntelek benneteket én 

is! A beszámolómat részleteztem írásban, azonban a beszámoló leadását 

HÖOK kommunikációs, kreatív és stratégiai megbeszélésén, online, még az 

mondható státuszmegbeszéléseken vettem részt az elnökségi tagjainkkal, és 

ezen felül még egy elnökségi ülést tartottunk a héten. Én nem szeretnék a 

továbbiak

mondani azon intézményeknek, akik segítették a munkámat és a HÖOK 

csapatának munkáját is a "Tali az egyetemen!" projekt kapcsán. Ugyanis az a 



szeretném megköszönni azon intézmények támogatását, akik az általam 

kiküldött kommunikációs tartalmakat, vagy egyéb segítségeket tovább osztják, 

olvassák az e-mailjeinket és támogatnak bennünket. Szeretném megragadni 

az alkalmat arra, hogy mindenkit erre buzdítsak a továbbiakban, és hogyha azt 

érzitek, hogy lemaradtatok esetleg pár e-

meg, ugyanis szeretnénk akkor benneteket felvenni a levelezési listáinkra. 

Köszönöm szépen, hogy meghallgattatok, és ennyit szerettem volna.  

Eszterhai Marcell: Köszi szépen. Zeló, téged szeretnélek megkérni, hogy tartsd 

meg a beszámolódat.  

Zelenák Dávid: Sziasztok! Köszöntök mindenkit! Beszámolómat pár dologgal 

szeretném kiegészíteni, ezek is inkább csak ilyen informális adatok lennének, 

hogy tudjatok róla. Egyrészt ugye a Képzési Portfólióval foglalkoztunk, 

bele mélyebben, majd ott. Ezen kívül, ami hamarosan itt lesz, és szerintem az 

április 4-5-6. Itt is szívesen várunk mindenkit, és bízom benne, hogy megint 

meg tudjuk tölteni a Balaton Hotelt, és tényleg, hogy létszámban idén is 

annyian leszünk legalább, mint tavaly. Ezzel kapcsolatosan még, ami itt ilyen 

-én lesz, ezt 

is minél 

többen el fogtok jönni. Célunk ezekkel a programokkal, mint amilyen tegnap is 

volt, hogy maga ezt a közösséget minél jobban összekovácsoljuk, minél 

szorosabban legyünk, mert én azt látom, hogy egy jó szervezet akkor igazán 

az idei évben, hogy ezt minél inkább összekovácsoljuk és tényleg egy jó csapat 

legyünk. Részben itt arra szeretnélek titeket kérni, hogy majd Forinyák Géza 

sírjának a koszorúzására március 15-én is minél többen gyertek el. Itt tavaly is 

már szép számban voltunk, de bízom benne, hogy idén is minél többen leszünk. 

G



voltunk a gyermekotthonban, mint például a MATÉ-val és az ELTE-vel, és ez a 

-április környékén 

fogunk legközelebb menni a gyermekotthonba, és ezzel is kicsit buzdítva 

titeket. Célunk ezzel majdnem mondhatni egy jó példát mutatva, hogy az 

önkénteskedést ti is próbáljátok meg terjeszteni az intézményetekben, vagy 

akár ti magatok a hallgatói önkormányzatotokkal menjetek és csináljátok, mert 

nagyon szépen köszönöm. Majd még úgyis jövök. 

Eszterhai Marcell: Köszi szépen Zeló, ne fenyegess minket. Bódig Petit 

szeretném megkérni, hogy tartsa meg a beszámolóját. 

Bódig Péter: Köszönömés üdvözlök mindenkit! Én, amivel ki szeretném 

egészíteni a beszámolómat, az igazából február 13-a óta, ami egy projekt 

haladott, és azt nem írtam le részletesen, amit elnök úr már említett, az a 

Quizmánia. Hiszen ugye tavaly tavasszal kezdtük ezt, vagy hát élesztettük újra, 

egyetemeken volt forduló. Azonban most tavasszal szeretnénk, hogyha ez 

-egy 

Csinnadrattával össze 

tudunk kötni, mint a tegnapi jól sikerült Csinnadratta. Szóval igen, ezzel 

kapcsolatban majd kereslek titeket és majd szeretnék megkérni minden EHÖK-

elnököt, hogy majd valakit delegáljon, aki ezzel a projekttel fog foglalkozni a 

kifejezetten örülni fogok. Kiss Kevin kollégával és Király Dorottyával már volt is 

és ennyi lettem volna. Köszi!  

Eszterhai Marcell: Köszi, Peti! Dibusz Bendegúzt szeretném felkérni a HÖOK-



elfelejtettem, hogy nem mindenkinél mondtam ki, hogy milyen tag, és nem 

hogy tartsd meg a beszámolódat. 

Dibusz Bendegúz: Sziasztok, én is üdvözlök mindenkit. Én két dologgal 

kifelejtettem a beszámolómból. Úgyhogy benne vagyok egy munkacsoportban, 

eredménytermék. Ezt majd látjátok. Elfelejtettem beleírni, ne haragudjatok. A 

másik pedig, szerettem volna, szeretném kihangsúlyozni a beszámolómból, 

hogy kiküldtük azokat a dokumentumokat, amit az Európai Hallgatói Képviselet 

az utolsó én elfogadott. Ezt nem biztos, hogy mindenki megkapta, de 

ha nem, akkor légyszi majd nézzétek meg, és hogyha esetleg lobbi háttérre van 

szükségetek az intézményetekben, akkor ezekhez tényleg nyúljatok vissza, mert 

egy csomó olyan dolog van benne, ami tök releváns lehet, és teljesen más egy 

rektornak úgy érvelni, hogy egyébként ezzel másik 23 millió európai hallgató 

Szóval ezt tényleg használjátok bátran, mert szerintem van értelme. Kicsit kell 

még bes

majd Brüsszelbe egy európai parlamenti, az Európai Unió mellé szervezett 

kapcsolatáról lesz szó. Ezután megyünk majd egy európai hallgatói konventre 

Levivel és Sárival, ami egy konferenciázás, és amit itt hallunk, azt általában 

hazahozzuk a HÖOK-nak, és akkor azt beépítjük a mi dolgainkba. Illetve majd 

lesz a e az ESU-nak Genfben a nyáron, ami választási  lesz. 

Úgyhogy a kínaiak szerint most a sárkány évét éljük, ami a siker és a 

növekedés éve. Nagyon bízom abban, hogy az ESU-ban is megmarad majd ez 

a kínai szentiment. A választásokon szeretnénk ismét jó eredményeket elérni. 

Ugye ezt már mondtam, hogy most ott többségünk van a végrehajtó 

bizottságban, ezt szeretnénk megtartani. És még amit mondanom kell, az a 



V4-10. Tíz éve alakult a V4 Hallgatói Szövetség, ami az Európai Hallgatói 

közösség lett, talán a legjobb közösség is az ESU-ban. Ugye ebben a V4 

közösségben, itt a kelet-európai sorstársaink meg a barátaink vannak benne, 

úgyhogy együtt küzdünk a magyar hallgatói érdekekért, az összes többi 

országgal. Én azt szeretném mondani nektek, hogy még a ciklusban 

ugyanezeket a pozikat, ezeket meg kell tartanunk, úgyhogy majd Sárival és 

Levivel ezen fogunk dolgozni, hogy ne csökkenjen ez a mandátumszám, ami 

most többséget eredményez. Úgyhogy legyetek sárkányok, és mindenkinek jó 

növekedést kívánok!  

Eszterhai Marcell: Na, ezt nem láttam jönni, Bendi! Köszi! Óriási sárkány 

vagyok. Sövegjártó Virágot szeretném megkérni a tudományszervezésért és 

 meg beszámolóját. Ez nem ilyen 

 

Sövegjártó Virág: Sziasztok! Sok szeretettel köszöntök mindenkit! Én pár 

dologgal szeretném kiegészíteni a beszámolómat. Február 15-én elindult az 

A kutatásnak az a 

célja, hogy minél szélesebb ismereteink legyenek az egyetemisták közélethez 

négyévente kerül megrendezésre, úgyhogy viszonylag nagy múltra tekint 

vissza. És kiemelten fontos ez a kutatás, mert ez a legnagyobb mintás kutatás, 

az eredmények iránt. És már megkaptam a múlt héten, hogy mely 

, ezeket a hétvége 

folyamán igyekszem az érintett EHÖK-elnököknek elküldeni, hogy tudjátok, 

visszajelzéseket, hogy a HÖK-nek az engedélye szükséges ahhoz, hogy a 



ezúton szeretném megköszönni Varga Levente elnökségi tagtársamnak, hogy 

segített ezeknek a megvalósulásában. Illetve szeretném nektek is megköszönni 

azt a proaktív hozzáállást, amivel részt vettetek az interjúkban, részt vettetek a 

-nagyon jó volt, és nagyon örülök 

várhatóan tavasszal fogom hozni az eredményeket, úgyhogy én már nagyon 

várom és kíváncsi vagyok, hogy mik lesznek ennek a kutatásnak az 

eredményei. Harmadik és egyben lezáró pontom pedig a Közéleti Kör, amit 

már Marci is említett korábban. Mivel terveink szerint kinyitjuk a hallgatói 

- 

- 

hallgatókat leginkább érin

ebben szeretném majd kérni a ti segítségeteket. És hogyha lenne olyan téma, 

helyzete, hallgatói képviselet 

témakörében, és szívesen hallgatnátok róla a beszélgetést, akkor kérlek titeket, 

hogy ezen a formon, amit ki fogok majd számotokra küldeni, írjatok 

kapcsolatban, akiket szívesen látnátok és hallgatnátok. Úgyhogy szeretném 

megköszönni ezúton, hogy végighallgattátok a beszámoló kiegészítésemet, és 

hogyha van bármi kérdésetek, akkor forduljatok hozzám bizalommal. 

Köszönöm szépen! 

Eszterhai Marcell: Köszönöm szépen, Virág, és akkor Horváth Dominikot 

egészítsen ki, mármint a beszámolóját. 



dr. Horváth Dominik: Sok szeretettel köszöntök én is mindenkit. Tisztelt 

keresztül kiegészíteni a beszámolómat. Az egyik legfontosabb pillér jelenleg a 

diákjóléten belül a lelki egészség projekt, amivel folyamatosan foglalkozunk. 

szeretnénk majd kommunikálni, és ebben a kommunikációban szeretnénk majd 

kérni a segítségeteket. A második, az egy e-mail, amit már kiküldtem körülbelül 

l kapcsolatos 

vissza nekem a kért munkaanyagot, azzal kapcsolatosan, hogy akkor ezt majd 

kérlek, hogy majd ezt minél hamarabb küldjétek, és akkor ezzel el tudunk 

kezdeni majd dolgozni. A harmadik pillér, amit majd meg szeretnék említeni, és 

ki szeretnék hangsúlyozni, az a szoctám rendszerrel kapcsolatosan érkezett 

ugyebár egy új törvény az igazolási rendszerrel kapcsolatosan, és ezzel, ehhez 

kapcsolódóan szeretnénk megfogalmazni egy ajánlást így a HÖOK oldaláról. 

Nehéz foglalkozni jelenleg ezzel, tekintettel arra, hogy bonyolult helyzetet 

eredményezett jelenleg is, viszont igyekszünk minél jobban beleásni magunkat, 

és amint ezzel kapcsolatosan is lesz eredmény, mindenképpen kommunikálni 

szeretnénk majd veletek is. Én csak ennyit szerettem volna elmondani. 

Köszönöm szépen a figyelmeteket!  

Eszterhai Marcell: Köszönöm szépen, Dominik! Varga Leventét, a szakmai 

kiegészítésére.  

Varga Levente: Köszönöm szépen a szót! Tisztelt ! Az írásban 

, a múlt 

hétvégén tartott ülést három szakmai szövetség is, és a negyedik meg is 

alakult. Köszönöm mindenkinek, aki ezen részt vett, igazán eredményes 

-választás is történt, nekik ezúton is gratulálok, egyrészt 



Gludovátz Ferenc, az Agrárhallgatók Szövetségének frissen megválasztott 

valamint Vígh András, a Természettudományos Hallgatók 

-szel 

kapcsolatos projektet hamarosan lezárjuk. Elkészült Kiss Tamással a felvétel. 

Ezt, hogyha szeretnétek ti is majd akár a saját intézményetekben levetíteni, 

akkor nyugodtan keressetek, és elküldöm, és annyit talán spoilerezhetek, hogy 

a mai napon is azért bele fogunk ebbe pillantani. A KKK reformja pedig 

ténylegesen lezárult, ezzel kapcsolatban azt láthattátok a beszámolómban is, 

hallgatói álláspontot. És még egyszer köszönöm mindenkinek, aki bevonódott 

ebbe, igazán nagy legitimációt adott ennek az, hogy nem csak a HÖOK 

elnökségének az álláspontja volt ebbe belefoglalva, hanem tényleg volt 

mögötte egy nagyon masszív intézményi HÖK-ös háttér. Hogyha nektek az 

intézményi képzési tervek kialakításakor szükségetek van erre a 

dokumentumra hivatkozási alapként és nincs meg nektek, akkor keressetek 

nyugodtan és akkor elküldöm. Negyedikként pedig az Európai Hallgatói 

Képviseletnek egy munkacsoportjában részt veszek az európai parlamenti 

választásokkal kapcsolatban. Ez a munkacsoport dolgozott ki ilyen 

irányelveket, hogy hogyan kell ebben a témában jól megnyilvánulni, és hogyan 

kell hatékonyan interakcióba lépni akár jelöltekkel, vagy bárki más érdekelttel. 

akkor forduljatok hozzám nyugodtan, és ezt megosztom veletek, és van 

továbbá egy ilyen kommunikációs segédlet is, amiben ilyen template-ek és 

hasonlók vannak, hogyha ilyen irányú programot szerveztek, akkor jól tudjátok 

kommunikálni. Köszönöm szépen a figyelmeteket, és hogyha van kérdés, akkor 

a beszámolók után nyugodtan tegyétek fel.  

Eszterhai Marcell: Köszönöm szépen, Levi. Talán annyit akarok még mondani 

ehhez, hogy azt elfelejtettem, illetve a választmányon már elmondtam, hogy a 



30-an, 40-en, nem tudom, hogy pontosan mennyien voltunk, de szerintem 

nagyon jól sikerült. És örülnék, hogyha ezt tovább tudnánk vinni és ápolni 

tudnánk, mert azt gondolom, hogy a HÖOK-nak az egyik fontos küldetése és 

feladata az is, hogy az intézményeket összekösse, hogy egymással tudják 

megálmodni azt, hogy mit várnak, vagy mit akarnak a HÖOK-tól, és szerintem 

ezek a hétvégék, ezek tudják ezt szolgálni. Vályi-Nagy Dávidot szeretném 

beszámolóját.  

Vályi-Nagy Dávid: Nagyon szépen köszönöm a szót! Sziasztok! Én is 

nagyon sok szeretettel üdvözöllek titeket. A beszámolómban írtam nektek, 

hogy a biciklitárolókkal kapcsolatban szeretném kiegészíteni a beszámolómat, 

rojektnek milyen 

fejlesztése érdekében kollégiumoknál és az intézményeknél kerékpártárolók 

több mint 80 kerékpártárolóra adtatok le igényt. Az indikatív árajánlat 

bekérésnél, akkor ott kijött, hogy a HÖOK-nak erre, ha össz-vissz van 60 millió 

forintja a KIM- -50 

darabot jelent, így majd fogunk jelentkezni azzal kapcsolatban, hogy ezek a 

március elsejével elindul a közbeszerzési eljárás, és akkor utána, hogyha 

minden jól megy, akkor szeptemberben ez már telepítésre is fog kerülni, 

hogyha nincs semmi gikszer a közbeszerzési eljárásban és nincsen semmi 

gond. Akinek ezzel kapcsolatban van kérdése, az majd jelezze. Illetve majd a 

segítségetekre fogunk számítani, mert ott az intézményekkel majd föl kell venni 

a kapcsolatot, hogy az elhelyezés az gördülékenyen tudjon menni. Én nagyon 

szépen köszönöm. Amennyiben van kérdés, nyugodtan keressetek. Köszönöm 

szépen.  



Eszterhai Marcell: Köszönöm szépen. Talán még ehhez annyit tennék hozzá, 

létszámokon. Nyilván, olyat nem csináltunk, hogy valaki ne kapjon, vagy a 

negyedére csökkenjen az, amit igényel, de nyilván kellett valamennyi 

visszafogást ebbe belerakni. Én azt látom most, hogy ezek alapján 

szeptemberre, októberre talán le tud futni ez a folyamat, viszont a gyártás az 

projektek, ezek mindig nagyon el tudnak húzódni. Most szavazás nélkül 

tagok beszámolójáról való döntésre, úgyhogy én átadom a szót elnök úrnak.   

Nagy Péter: 

pár dologról szeretnénk beszámolni, vagy szeretnék beszámolni. Az Oktatási 

 hallgatói létszám. Ez úgy néz ki, hogy 

ment e-mail 

mindenkinek, és akit ez majd érdekel ez a téma, és nem kapta meg, akkor 

nyugodtan keressen meg ezzel. Hiszen elkészült egy új weboldal, miszerint már 

megkeresni. Ez így nem volt leírva, de éreztem az e-

weboldal, ami nyilvános, és bárki meg tudja nézni, hogy a saját egyetemén, 

vagy akár az összes egyetemen, milyen arányban vannak a hallgatók. 

Természetesen le van bontva, és pontos létszámadatok vannak, tehát nekünk 

is már abból exportálták ki a mostani létszámokat, és abból lettek 

meghatározva a mandátumok, illetve a tagdíjak is a HÖOK irányába. A 

mandátumváltozásokat is kiküldtem ezzel az e-maillel, és még egyszer 

mondom, hogyha valaki ezt nem kapta meg, akkor nyugodtan kereshetik és 



kedvencetek, a szokásos adatszolgáltatás, ami mindenki ugye a tavalyi nyúl 

évében ragadt, ez nem a sárkányok éve. Nagyon kevés adatszolgáltatás 

pontosan, hogy kellene megcsinálni, akkor is nyugodtan keressetek meg 

minket, vagy engem, vagy bármelyik FB-tagot, és segítünk ennek a 

kitöltésében, vagy beküldésében. Ezt tavaly március 31-ig kellett volna, de 

mivel most már új év van, vegyük úgy, hogy most március 31-ig el kellene 

küldenie mindenkinek, ú

pedig, igen, a harmadik pont az a tagdíjtartozások, illetve bármi egyéb 

aki érintett, lett egyeztetve. Úgyhogy csak annyit szeretnék elmondani, hogy 

akit ez érint, az ugye majd fizesse be a tartozását, mert ahogy Bódignak a 

pólóján is rajta van, a pénz beszél. Úgyhogy ez nagyon fontos. Igazából 

 

Eszterhai Marcell: Köszönöm szépen. Van-e kérdés a F  Bizottsághoz? 

Ha nincs kérdés, akkor megyünk vissza az elnökségi tagok beszámolójához, 

megkérdezni, hogy Paragh Biához, a HÖOK elnökhelyetteséhez, van-e 

kérdésetek? Amennyiben nem, úgy szavazunk. Ki az, aki tudja támogatni Bia 

beszámolóját? Ki az, aki nem? Ki az, aki tartózkodik? Köszönöm szépen, 

egyhangú. Zelenák Dávidhoz, a HÖOK

alelnökéhez van-e kérdésetek? Nincs. Akkor szavazzunk! Ki az, aki támogatja 

Dávid beszámolóját. Ki az, aki nem? Ki az, aki tartózkodik? Köszönöm szépen! 

Bódig -e 

kérdésetek? Ha nincs, akkor szavazunk! Ki az, aki támogatja Bódig Péter 

beszámolóját és személyét. Kezdjük innen. Kezdjük, ki tartózkodik? Senki. 

van-e kérdésetek? Ha nincsen, akkor szavazzunk! Ki az, aki tudja támogatni 



Bendi beszámolóját? Ki az, aki nem? Ki az, aki tartózkodik? Köszönöm szépen. 

Az eddigi beszámolókat - -, mert nem 

mondtam, a  egyhangúlag támogatta. Sövegjártó Virág, 

van e kérdésetek, illetve hozzá? Ha nincs, akkor kérem, hogy szavazzunk! Ki az, 

aki tudja támogatni Virág beszámolóját? Aki igen? Aki nem? Tartózkodik. 

Köszönöm szépen. Virág beszámolóját a  elfogadta egyhangúan. 

-e 

kérdésetek? Ha nincsen, akkor azt kérdezem, hogy ki az, aki tudja támogatni 

Dominik beszámolóját? Aki igen? Aki nem? Tartózkodik. Köszönöm szépen, 

Dominik beszámolóját egyhangúan elfogadtátok. Varga Levente szakmai 

-e 

kérdésetek? Nincs, a szakmai szövetségek dübörögnek. Akkor kérdezem, hogy 

ki az, aki tudja Levi beszámolóját támogatni? Aki igen? Aki nem? Tartózkodik? 

Köszönöm szépen Levi beszámolóját a  egyhangúan támogatta. 

Vályi- -e 

kérdésetek? Amennyiben nincs, ha jól látom, akkor kérem, hogy szavazzunk! Ki 

az, aki tudja támogatni Dávid beszámolóját? Ki az, aki nem? Ki az, aki 

tartózkodik? Köszönöm szépen! Dávid beszámolóját a  elfogadta 

egyhangúan, és az én beszámolómhoz, illetve hozzám van-e kérdésetek? Ha 

tudja támogatni a beszámolómat? Ki az, aki nem támogatja? Ki az, aki 

tartózkodik? K  

egyhangúan támogatta a beszámolómat.   

Eszterhai Marcell: És így térnék át a harmadik napirendi pontra, ami a HÖOK 

elnökségi tag választása. És itt egyrészt ugye formalitásból, intézményi jelölés 

tt jelölés, EHÖK elnök úr, Csont 

István Nagy Róbertet jelölte, és én ezt a jelölést teljes mértékben támogatom 

és szeretném megkérni Robit, hogy pár szóban a tegnapi hez 



hasonlóan kérlek, hogy - bocsánat a tegnapi választmányhoz hasonlóan - 

kérlek, hogy mutatkozz be a nek, és ezt itt mellettem meg tudod 

tenni. 

Nagy Róbert:Tisztelt ! Tisztelt Elnökség! Én Nagy Róbert vagyok, a 

Debreceni Egyetem hatodéves orvostanhallgatója. Kezdetben, 2020 és 2022 

között Debrecenben én voltam az Általános Orvostudományi Kar HÖK-elnöke. 

Itt kezdtem a HÖK-ös pályafutásomat. És itt a szokásos kari HÖK-elnöki 

segédkeztünk. Majd ezután Csont István EHÖK-elnök úr felkért, hogy vezessem 

a Debreceni Egyetem hallgatói részönkormányzatát, ami igazából a külföldi 

hallgatóknak a saját önkormányzata, és ezzel együtt én lettem a Debreceni 

-alelnök. Nagyjából eddig ez volt a 

HÖK-ös pályafutásom. Balogh Ákos kolléga munkáját szeretném továbbvinni. 

kézilabdázom, tehát a sportoló aspektusa is megvan, másrészt pedig az 

egyetemen több sportprogramot is szerveztem. Például van egy ilyen 

program a medikus hallgatóknak, hogy Medi

sikerül, de hogy egy picit a saját arculatomra formáljam ezt a pozíciót, így a 

sporttudomány egészségügyi vonulatát szeretném majd kiemelni a 

továbbiakban, és meglátjuk, hogy ez hogyan fog sikerülni. És remélem sikerül 

elnyernem majd a  bizalmát, és tudom ezt a munkát vinni. Köszönöm 

szépen. 

Eszterhai Marcell: Köszönöm szépen. És még annyi kérdésem van hozzád, 

hogy egyrészt vállalod-e a jelölést, és hogy személyedben fennáll-e 

összeférhetetlenség. 

Nagy Róbert:  Ezt a jelölést vállalom, és tudomásom szerint nem áll fenn 

összeférhetetlenség személyemmel.  



Eszterhai Marcell: Jó, szerintem sem áll fent összeférhetetlenség. Nem tudok 

én sem róla. Az a kérdésem, hogy van-e kérdésetek Robihoz, amit most tudtok 

föltenni. Ha nincsen, akkor most nem megyünk el még szavazni, hanem 

szeretném megkérni Nagy Peti elnök urat, hogy ismertesd az összevont 

szavazás szükségességét. Én nem tudom, hogy mondjak-e e

egy szót, vagy elmondasz mindent? Gondolom. Jó. Jó. Mondjad nyugodtan, és 

akkor majd kiegészítelek, köszönöm. 

Nagy Péter: Szuper. Nekem annyi információm van, hogy egy összevont 

szavazást rendelnénk el, mert szükséges. Igazából egyrészt lett egy plusz 

hatékonyabb lenne, hogyha összevontan szavaznánk. Maga a 

Levente, meg egyéb információkról Levente fog majd beszámolni. Én annyit 

szeretnék még ide megjegyezni, hogy fél óra lesz majd erre a szünet, 

maximum. Tehát hogyha hamarabb végzünk, akkor ne menjetek el, hanem 

, mert benne van, hogy hamarabb végzünk, ez 

leszavaz. Mást nem szeretnék egyébként, nem tudom, hogy kell-e még valamit. 

Akkor Levinek kéne, vagy most el szeretnéd mondani, amit szeretnél? Mert 

Levi elmondaná, hogy hol lesz a szavazás, a 

Eszterhai Marcell: 

mindenki tudjon egy kicsit ide koncentrálni. Szóval, ugye azért is van szükség az 

összevont szavazásról és az összevont szavazásról szavazni is kell. Tehát, hogy 

meg kell szavaznunk, hogy ezt a  támogatja, hogy két személyi 

döntés van. A választmány tegnap elvi támogatását kifejezte, arról, hogy 

összevonjuk-e ezt. Nyilván ez egy abszolút technikai kérdés, és ugye a 

t arról, hogy támogatjátok-e a szavazás összevonását. Úgyhogy 

most felteszem a kérdést szavazásra, hogy a  tudja-e támogatni, 

hogy a harmadik és negyedik napirendi pont személyi szavazását összevonjuk, 

ami nyilván teljesen két más tárgykörben megy. Kérdem én, hogy ki az, aki 



tudja ezt támogatni? Aki igen? Aki nem? Ki tartózkodik? Köszönöm szépen, 

egyhangú. Így tovább megyek a negyedik napirendi pontra, és utána majd be 

tudjátok mutatni, hogy hol zajlik a szavazás. Szóval, MAB-plénum tagot kell 

-plénum hallgatói képviseletét, 

hallgatói részét. Fontos tudni, hogy a MAB-plénum egy abszolút szakmai 

szerv, és ezért nagyon fontos hozzá a tapasztalat és a tudás. És a HÖOK-on 

foglalkozunk, és nyilván ez egy olyan bizottság, ahova szükség van 

tapasztalatra. És én szeretném, hogyha ezt a tapasztalatot Barbara tovább 

elfogadod-e, hogy a HÖOK képviseletében, a MAB plénumban tagként dolgozz 

tovább.  

Menyhárt Barbara: Elfogadom, köszönöm. 

Eszterhai Marcell: Köszönöm szépen, és nagyon örülök. A kérdés az, hogy van-

e kérdésetek Barbarához? Amennyiben nincs, úgy most kérem, hogy 

ismertessétek azt, hogy a szavazás hol történik, miként történik?  

Barcsa Levente Koppány: Tisztelt ! Tisztelt Elnökség! A mai 

szavazás az EPS 04-

elhagyva, az üvegfalnak a túloldalát megkerülve jobbra lesz maga a terem. 

Még néhány hasznos információt elmondanék. Kérnék mindenkit, hogy a két 

alsó ajtón hagyjátok el a termet. A hölgyek részére a bal oldali ajtót elhagyva a 

található a mosdó. Aki pedig dohányozni szeretne a szünetben, az pedig 

dohányzást. Köszönöm szépen. 

Eszterhai Marcell: 

induljon meg kérem senki. Egyrészt, aki nem vett fel badge-et és karszalagot 

az ebédhez, az itt tudja majd felvenni. Aki pedig szavazati joggal rendelkezik, 

kérem, hogy a dohányzást, azt utána kezdje el, vagy a szünetet. Tehát hogy 



-ra, hogyha 

végeztetek, akkor kérem, hogy gyertek vissza. Ezennel elrendelem a szavazást 

és a szünetet. Köszönöm szépen az eddigi munkátokat. 

 

 

Nagy Péter: Számításaink szerint jelen van mindenki. Akkor ismertetném az 

eredményeket. Köszönjük mindenkinek a konstruktív munkát, mindenki eljött 

szavazni, tehát a 275 mandátum leszavazott. Ismertetném akkor a 

tagválasztás 

eredményét. 264 igen szavazat érkezett, nyolc nem és három szavazat pedig 

érvénytelen volt, így ennek értelmében Nagy Róbertet a  

megválasztotta elnökségi tagnak, úgyhogy ezúton is gratulálunk. A MAB-

szavazás eredményei következnek. 273 igen, nulla nem, és 2 érvénytelen 

szavazat mellett megválasztották Menyhárt Barbarát, úgyhogy ezúton is 

gratulálunk!  

Eszterhai Marcell: Köszönöm szépen, és egyrészt üdv a csapatban. Bízom 

haladni. Kedden elnökségi ülés. Barbarának pedig gratulálok, és még egyszer 

köszönöm, hogy viszed tovább ezt a feladatot. És szeretnék áttérni az ötödik 

napirendi pontra, ami a HÖOK Képzési Portfólió bemutatása. Ugye a projektet 

ígéretünk, hogy ezzel megyünk tovább, úgyhogy megkérem Dávidot, hogy 

mutasd be, hogy most hol tartunk ezzel a feladattal és projekttel.  

Zelenák Dávid: 

az októberi en volt az, hogy beszéltem a Képzési Portfólióról, és ezt 

most szeretném folytatni, hogy merre is haladtunk, és mik azok az irányok, 



rövid bevezetés lesz, utána egy hol tartunk most, és a lényegi rész az majd a 

lesznek. Itt majd szeretném kérni mindenkit, 

lesz a végén, akkor nyugodtan kérdezzen, vagy szóljon hozzá, vagy esetleg a 

szünetben keressen meg, mivel ezekhez a mai napig még tényleg elfogadunk, 

mi az, ami szerintetek fontos, hogy benne legyen maga a képzési portfólióban 

n, és utána még a további céljainkról majd beszélek. Igen, itt 

a bevezetés. Itt nagyon szeretnék köszönetet mondani a csapatunknak, mert 

portfóliónak a kialakítását. Itt egy embert lehagytam a csapatból, akit nagyon 

sajnálok, és nagyon sokat tesz hozzá, Pintér Mihályt, szóval vele szeretném 

kiegészíteni itt a neveket, mivel nem mehetünk el mellette, mert nagyon sokat 

képzési programnak az elképzelése ugye megfogalmazódott bennünk a tavalyi 

intézményeknek, hogyha ezt meghallgatják, akár a kvázi -mi a MATÉ-n csak 

kishökösöknek hívjuk azokat, valahol wannabe azok a hökösök - akik bekerülnek 

a hallgatói önkormányzatba, de igazából ez nemcsak nekik szólna, hanem már 

nem horizontálisan, egy-

a célunk 

hogy egész magasról elindulni, mivel az lenne a célunk, hogy ezt a felépítést 

akkor érti meg jól az ember, akkor látja át akár egy juttatási, akár egy 

ösztöndíjas, akár egy tanulmányi 

alapjáraton a jogi részét, ami mögötte van. És ilyen szempontból az lenne a 



bennük, és tudják azt, hogy mihez kell nyúlni, mi az, ami az adott téma fölött 

van, akár törvényi szabályozás által, akár intézményi szabályozás által. Szóval, 

hogy nem csak akár egy-egy témát kiemelve szeretnénk foglalkozni ezzel, 

hanem tényleg mélyrehatóan, hogy ezt mindenki átlássa. Mi most azt látjuk, 

hogy aki ezeket a témákat meghallgatja, ez nagyjából egy délutáni, nem 

45-50 perces lenne, legalábbis terveink szerint. Jelen pillanatban, ahol 

prezentációknak a készítése most jelen pillanatban is zajlik a munkacsoport 

által. Ezt úgy kell e

 

negyedik a hallgatói tan

keretei, és a hatodik pedig a hallgatói juttatási rendszer alapjai, a hetedik 

pedig, mint a HÖOK-nak a szervezete. És akkor nézzük is, hogy mit 

jogrendszer alapja és tagozódása, maga a jogág, a jogforrás, a jogviszonytan, 

a közigazgatás ala

létesítése. És itt azért látjátok, hogy azért tényleg ez egy elég mély téma, elég 

jogi téma, elég száraz is, de ezt minél inkáb

az a baj, hogy kell ahhoz, hogy a többi szabályozást is értse a rendszert, hogy 



látni, és bízunk benne, hogy aki ezeket meghallgatja, az kvázi egy ilyen pro 

skillekkel ellátott hallgatói önkormányzati tag lesz. Konkrétan ezzel kicsit az 

lenne a célunk, hogy aki - most lehet, hogy így nagyot mondok, de tényleg 

bízom benne, hogy ez így lesz -, hogy aki ezt a képzést meghallgatja és esetleg 

megtanulja, mert ezzel az a célunk, hogy ezt ki is adjuk majd az 

zat-tag az tényleg 

olyan skillekkel lesz felszerelve, amit bízunk benne, hogy egész addig nem 

tényleg az, hogy az intézmények fenntartóinak akár a típusai, a finanszírozási 

ának az 

egyetemnek a : szenátus, rektor, kancellár, elnök, hallgatói 

önkormányzat, hogy helyezkedik el maga az egyetem életében. A harmadik 

lehet látni, hogy ez az egyik olyan dolog, amivel egyébként a mindennapokban 

kötelezettségek, maga a felvétel, beiratkozás, hogy ez hogyan zajlik, és hogy 

tényleg az, hogy ennek milyen jogi formái vannak, a hallgató jogai, 

kötelezettségei és a hallgatói jogviszonynak a szüneteltetése, itt a passziválás, 

ez hogyan zajlik. Igazából még ez is olyan dolog, a hallgatói tanulmányi 

gyakran feljön. Gondolok itt a vizsgáknál, ugye biztos sokat halljátok, vagy sok 

ilyen hallgatói kérdés érkezik, és tényleg ezzel az lenne a célunk, hogy ezekre a 

kérdésekre minél jobb és profibb választ tudjatok adni. Ebben benne lenne a 

alapképzés és mesterképzés. Itt mind a kimeneteli és képesítési kerete, a 

tanulmányi követelmények, a hallgatók teljesítményének az értékelése, az 

oklevél megszerzésének feltétele és a nyelvvizsga kérdésköre is szóba jönne. Itt 



tényleg ezek is olyan témák, amivel az ember napi szinten találkozik. Bízunk 

benne, hogy ezt át sikerül úgy adni, és itt tényleg az is célunk lenne, hogy egy 

gyakorlati tudást is átadjunk, szóval nemcsak a jogi részét, hanem valóban egy 

olyan mindennapi gyakorlati tudás átadását, hogyha titeket megkeresnek az 

intézményben, akkor tényleg jó válaszokat tudjatok adni. És a hetedik 

-ról szólna, rólunk és rólatok. Itt maga 

a szervezeti struktúrának a felépítése, a történelmi hátterünk, az eseményeink, 

mentorprogramjaink, programjaink és a HÖK-ös életpálya karrierutak. És 

igazából ebbe 

is jó HÖK-ösnek lenni, mi az, ami esetleg motiválhatja az embert, és hogy lehet 

egy jó csapatnak a tagja lenni, milyen jó példák vannak erre, és akár az, hogy 

milyen ismert HÖK-öseink vannak, akik tényleg a mai napig ismert személyek, 

vagy épp az iparban, szóval ilyen szempontból ezt is szeretnénk bemutatni, 

hogy a mi körünk igazából mekkora. Itt, amit még látunk, hogy mik a további 

céljaink ezzel kapcsolatosan. Szeretnénk majd egy kiajánlót csinálni, ezt 

közvetlen azért, hogy nektek el tudjuk küldeni, amibe belefoglaljuk, hogy maguk 

Én , de 

ezt szé

felhelyezve egy online tudásanyag is kikerüljön, ezáltal ti magatok is bármikor 

független, hogy ez egyébként nyilvánossá tesszük mi ezt a tudást, amit 

a lényege, hogy tényleg minél 

többen elolvassák, átadjuk, nem olyan, mint azok a tanárok, akik nem adják 

oda az anyagot órán - 

célunk az, hogy tényleg ezt minél többen lássák és megtapasztalják, de maga 



szeretnénk, hogy minél többen, minél több intézménybe ez eljusson, és minél 

felkészültebbek legyenek a HÖK-öseink. Ezáltal kvázi egy identitásnövelés is 

létrejöjjön. És akkor ide betettem Pintér Benedeknek a mémét, hogy a te 

intézményed majd igénybe veszi a kihelyezett képzéseket, ugye? Nagyon 

bízom benne, hogy minél többen igényelni fogjátok ezt a képzést. Nagyon 

szépen köszönöm a figyelmet, és a továbbiakban is majd bízom benne, hogy 

már májusban is, ha beszélünk róla, akkor már akár egy kézzelfogható anyagot 

kérdése lenne, akkor figyelek vagy észrevétele ezzel kapcsolatosan. Jó. 

Nagyon szépen köszönöm. Szünetben is bármikor megkereshettek. 

Eszterhai Marcell: Köszi Dávid! És én annyit akarok még kiemelni, mert nagyon 

fontosnak tartom ezt a projektet, hogy itt ugye a végén elhangzott, hogy 

egy olyan anyag, amihez tényleg, ahogy Dávid elmondta, felmentek a 

honlapra, vagy fizikai formában megfogjátok és forgatjátok, viszont emellett 

nem feltétlenül van minden intézményben utánpótlás-képzési rendszer, vagy 

van, de lehet, hogy nem tartalmaz bizonyos elemeket, ami ebben benne van, 

szolgáltatás. Ennek most a kitalálása zajlik, hogy kiket készítsünk fel, ez HÖOK-

on belüli kis csapat legyen, vagy legyen egy olyan team, aki tényleg gondozza 

folyamatosan ezt az anyagot? És azt hiszem, hogy fontos ezeket leírni, meg 

összeírni, mert nem biztos, hogy annyira evidencia ezeknek az ismerete, vagy 

ezeknek a tudása, és jó, hogyha van amúgy hivatkozási alapotok is. Úgyhogy 

köszönöm szépen Dávidnak a munkát, meg a munkacsoportnak az ezzel töltött 

HÖOK mesterséges intelligencia álláspontjának bemutatása. 

Eszterhai Marcell: 

ahol érkezett visszajelzés arra vonatkozóan, hogy hogyan kellene átformálni. 



Hát ezt 

a javaslat, a pontok, és alatta folyó szövegben folytatódott. Most annyiban 

nyúltunk hozzá, és én ezt amúgy ilyen jó kompromisszumnak tartom, hogy a 

szöveget aszerint kategorizáltuk, hogy preambulum formájában van egyrészt 

-nak mi a tíz 

utána van egy szöveges indoklás. Tehát itt gyakorlatilag ugye a határozati 

javaslat az a 10 pontról szól, és amennyiben ezt a  elfogadhatónak 

tartja, úgy nyilván utána tudjátok használni, mint hivatkozási alap. Igazából az 

én kérdésem az felétek, hogy van-e további észrevételezés ebben a formában, 

ez tud-

beszélgettünk azért tegnap a választmányon. Kristóf!  

Radácsi Kristóf: Tisztelt Elnök Úr! Tisztelt ! Ugye tegnap én voltam, 

aki, vagy én is felszólaltam a módosítással kapcsolatban. Ugye 

észrevételeztünk pár dolgot. Köszönöm szépen, hogy megszületett ez a 

m, de én nagyon fontosnak tartom, hogy az 

intézmények majd használják ugye ezeket az állásfoglalásokat. Tehát az egyik 

célja nyilvánvalóan az, hogy A HÖOK kommunikáljon az ágazati irányítás felé, 

a másik cél pedig az kell legyen, hogy az intézményi önkormányzatok 

használják ezt a dokumentumot, amikor otthon az adott témára kerül sor 

bármilyen egyetemi fórumon. És én azt gondolom, így visszatekintve kicsit a 

közelmúltba, hogy remek volt például, amikor a 

kapcsolatban kirakta a HÖOK ugye ezt az állásfoglalást, és abból példából 

tanulva én azt gondolom, hogy használni kell ezeket az állásfoglalásokat, és 

akkor éri el igazából a célját, úgyhogy köszönjük szépen.  

Eszterhai Marcell: 

választmányon többet beszéltünk, de még én is annyit fél szóval hozzátennék, 

mert tényleg nem volt ott mindenki, hogy nyilván ezek az anyagok nem 



önmagukért valók, vagy nem azért vannak önmagában, hogy a HÖOK 

elmondhassa magáról, hogy van egy ilyen anyaga. Persze ez tök jó, de hogyha 

ti használjátok, akkor nyeri el igazából az értelmét. És ugye ez az anyag úgy 

született, és ezt hozzátenném, mert erre mondjuk tényleg nagyon büszke 

szerettek volna bevonódni, meg benne maradni ebben a kis munkában

össze tudtak rakni egy anyagot. És szerintem ez fontos, hogy HÖOK-ként 

nyilván akkor lehet amúgy hitelesen megszólalni, hogyha ezek az inputok, ezek 

nem biztos, hogy ez mindig egyezik a valósággal. Köszönöm szépen, van-e 

esetleg további hozzászólás? 

ezt szavazásra a módosítással. Tehát ezt a módosítást javaslom most nektek, 

és nyilván hogyha ez megszavazásra kerül, akkor utána határozatként 

kiküldjük nektek, hogy tudjátok használni már ebben a módosított formában. 

Szeretném kérdezni, még egyszer utoljára, hogy még van-e kérdés? Ha nincs, 

akkor kérem, hogy szavazzunk. Ki az, aki támogatja a HÖOK álláspontját a 

szabályozásáról? Aki igen? Aki nem? Tartózkodik? Köszönöm szépen - a 

 

pontra szeretnék áttérni, ami az Informatikai Hallgatók Szakmai 

Szövetségének ügyrendjének elfogadása, és szeretném megkérni Levit, vagyis 

Varga Leventét, 

ismertesse a napirendi pontot.  

Varga Levente Tamás: Köszönöm szépen a szót! Tisztelt ! Az 

Informatikus Hallgatók Szövetsége - mint ahogy azt a beszámolónk 

kiegészítésében említettem - a múlt hét végén tartott egy ülést, és jelezte a 

szándékát a megalakításnak. A HÖOK alapszabálya szerint a nek kell 

tisztelt kollégákat. Az alapszabályt, mint szöveget én most nem kívánom 

ismertetni, mivel megkaptátok írásban. Annyit szeretnék kiemelni - ahogy ez 



szerepel is egyébként benne -  hét intézmény volt jelen az alapításnál: a BME, 

a Debreceni Egyetem, az EKKE, az ELTE, a Széchenyi Egyetem, a Szegedi 

Tudományegyetem és az Óbudai Egyetem. Hogyha valaki, ahol van 

informatikai képzési területen futó képzés, és szeretne csatlakozni a 

, vagy Rajtik Dórához, a BME 

VIK elnökéhez, és ha van ezzel kapcsolatban kérdés, akkor szívesen válaszolok, 

de egyébként a dokumentum önmagáért beszél. Köszönöm a figyelmet.  

Eszterhai Marcell: 

szövetségek, az egy jó példa az intézmények szerepvállalására a HÖOK-ban, 

és erre tényleg bátorítalak titeket. Nyilván nehéz azt mindig megoldani, hogy 

sok tájáról. De tényleg ezek a szakmai szövetségek segítik a HÖOK munkáját, 

mert ha ti ott összeraktok egy anyagot, azt mi tudjuk tovább vinni, és nyilván 

azért vagytok ott, hogy elmondjátok, hogy az adott szakon, az adott területen 

mik azok a problémák, amiket gondozni kellene. Mert az nagyon jó példa, hogy 

problémákra. Illetve arra is bátorítalak titeket, hogy amelyik területen még 

keressétek meg, és simán segítünk ennek az elindításában, és összekötünk 

titeket azokkal a tagönkormányzatokkal, amilyen képzési területen ti is 

tanultok, meg dolgoztok. A kérdés az, hogy van-e kérdés az ügyrenddel 

megküldött anyagot, és kérdezem, hogy ki az, aki tudja támogatni az 

Informatikai Hallgatók Szakmai Szövetségének ügyrendjének elfogadását. 

Igen? Aki nem? Aki tartózkodik? Köszönöm szépen. Egyrészt gratulálok, és jó 

munkát kívánok mindenkinek, és haladjunk is tovább.  

Eszterhai Marcell: Felvételi intézményi pontok, határozati javaslat következik a 

nyolcadik napirendi pont alatt. Ide nekem az van felírva, hogy átadom 

Virágnak, de szerintem nem mondtam ilyet, meg nem beszéltük ezt. Ezt én 



tartom meg. Úgy emlékszem. Tegnap választmányon ezt is áttárgyaltuk és 

átbeszéltük. Mi az indíték, mi a szándék ezzel az anyaggal? Azt látjuk, hogy az 

intézményi pontok terén ugye az új felvételi eljárásban 100 ponttal gazdálkodik 

határoz ez ügyben, ahogy szeretne. És ez jelenti azt is, hogy lehet ezzel jól 

gazdálkodni és jó dolgokra felhasználni, és jelenti azt is, hogy lehet kevésbé 

szerencsés pontokat, meg pontszerzési metódusokat kidolgozni. Nyilván itt van 

olyan, ami a diáknak nem feltétlenül szerencsés. Most mondok egy példát, ha 

egy 200 ezer forintos kurzust talál ki arra, hogy 50 pontot szerezzen a 

felvételin, ami nyilván nem túl szép dolog, mert gyakorlatilag megvásárlod a 

pontjaidat. Meg lehet jó dolgokat is kitalálni, amiket mi is támogatunk, amik 

is szerintem, hogy az intézmények nyilván a saját 

profilukat, meg a saját arcukat meg tudják jeleníteni ezekben az anyagokban, 

érdemes néhány kinyilatkoztatást tennünk ez ügyben. És amit elnök úr  

Radácsi Kristóf - mondott, hogy ezek az anyagok használhatóak otthon, és ez 

lépése ezzel kapcsolatban? Amire nyilván azt mondtam, hogy ennek van egy 

kommunikációs része, van egy része, amit az ágazatirányítás felé tudunk vinni, 

van ebben. Hiszen ti vagytok ott az intézményen belül, ahol megszületik az a 

rásban az intézmény mire adjon pontot. 

És akkor nektek van egy ilyen dokumentumotok, amire tudtok nyilatkozni, 

hogyha egyetértetek vele, illetve mutogathattok ránk. Elbírja az én arcom is, 

meg a HÖOK- rettem 

volna hozzátenni, meg elmondani. Így az az újabb kérdésem, hogy van-e 

kérdés? Vagy bármi megjegyzés, hozzászólás.  



Nagy Péter: Köszönöm, újfent. Hát, úgy néz ki, vagy úgy fest a helyzet, hogy az 

intézményi pontok is a sárkány évét élik, és nagyon örülök, meg nagyon 

örülünk és üdvözöljük azt, hogy a HOÖK-kal ebben egyébként egy 

itt a nek. Örülök, hogy ez az álláspontja az elnökségnek, bízom benne, 

hogy a 

gondolom, a megfogalmazott pontok ahhoz, hogy át lehessen ütni a 

buborékot, de ahogy Marci is mondta, ehhez az intézmények kellenek. A 

HÖOK-elnökség nem tud odamenni a felvételi szabályzat, felvételi kódexnek a 

köszönjük szépen.  

Eszterhai Marcell: Én is köszönöm, illetve még nyilván a HÖOK-os csapatnak is 

hozzátenni, hogy nyilván, hogyha láttok ilyen területeket, ahol úgy látjátok, 

bizonyos szeleteit látjuk, és nem feltétlenül látunk bele az intézményi 

problémákba. És ha úgy érzitek, hogy ezek a cselekedetek tudnak segíteni, 

akkor tényleg keressetek minket bátran, mert ezért vagyunk, és azt hiszem, 

hogy egy nek is ez egy fontos része azon kívül, hogy a beszámolókat 

bízom benne, hogy látjátok, hogy mivel foglalkozunk. Ha nincs több kérdés, de 

megkérdezem még, hogy van-e? Viszont, ha nincs, akkor szeretném ezt is 

szavazásra bocsátani, hogy a  számára megküldött felvételi 

intézményi pontok határozati javaslatról döntünk most. Ki az, aki tudja 

támogatni? Aki igen, azt kérem, jelezze. Aki nem? Aki tartózkodik? Hat 

tartózkodás mellett a  elfogadta a felvételi intézményi pontok 

határozati javaslatot. Köszönöm szépen. És akkor mennénk tovább a 9. 

napirendi pontra, HÖOK Külhoni Program és HÖOK Diaszpóra Mentorprogram 

tájékoztatója. Szeretném felkérni Pallag Sárit, hogy tartsd meg a tájékoztatót.  



Pallag Sára: Remélem, hogy így hallható leszek, de próbálok majd hangosan 

beszélni. Szóval, sziasztok, kedves ! Engedjétek meg, hogy 

bemutatkozzak azoknak, akik még engem nem ismernének. Engem Pallag 

Sárának hívnak, és az alma materem az Eötvös Loránd Tudományegyetem, 

annak is a Bölcsészettudományi Kara. Ötödéves tanár szakos hallgató vagyok. 

A HÖOK-ba 2022 augusz

bevont, mint Diaszpóra projektkoordinátor, ezt hozzá kell tennem, de a 

kaphattam a Külhoni P

Hogyha a napjainkat nézzük, akkor pedig 2024. február 1-

épített programokat vehetek át, de ugyanakkor nehéz is, hogyha legalább 

feleannyira jól szeretném csinálni, mint ahogy azt Barbi is tette, de én ígérem, 

láthattátok is a beszámolóban, meg olvashattátok, Barbara volt, aki megírta a 

beszámolót, viszont én prezentálom ezt nektek. És ugyanúgy, ahogy ez szokott 

Külhoni 

Programról, a másodikban pedig a Diaszpóra Mentorprogramról szeretnék 

kezdjük is a Külhoni Programmal. Itt három pontot szeretnék megemlíteni, 

résznél csak annyit szeretnék megemlíteni, most nézem, hogy le vannak 

csúszva az elejé

Külhoni Program is jubilál, 10 éves évfordulóját fogja ünnepelni, és ez ezzel 

kapcsolatos, nyilván szeretnénk ezt méltóképpen megünnepelni, és nyilván 

célunk az, hogy nyomot hagyjunk, meg emlékeztessük a tagszervezeteket arra, 

hogy ez a közösség mennyire fontos, és 

kapcs



dolga, most lássuk azt, hogy mi történt október óta. A Nemzetpolitikai Ifjúsági 

 alkalmával. Itt tulajdonképpen a fókusza ennek a Nemzetpolitikai 

 a politikai részvétel, társadalmi 

aktivizmus és a külhoni magyar fiatalok szerepe a nemzetpolitikában címet 

gyakorolt hatása állt a fókuszban. Vendég volt itt Dr. Morvai Tünde, aki a 

Magyar Tudományos Akadémia Határon Túli Magyarok Titkárságának 

on túli oktatás- és ifjúságpolitika kutatója és Kotiers 

A 

beszélgetést pedig Orosz-Kiss Réka moderálta, aki itt ül köreinkben. A 

alkalmairól reményeink szerint most majd a KGY után fogunk tudni a 

külhoniakkal beszélgetni, de ezt meglátjuk majd akkor. Át is térnék a külhoni 

t

nézzen ki a jubileumi programtervezetünk. Itt ez egy érdekes szám, hogy 

nagyságrendileg 2250 kilométert tettünk meg. Ez nagyjából azt jelenti, hogy 

minthogyha elmentünk volna a Winterbreakre és vissza. Úgyhogy ez egy kicsit 

fel szeretném nektek sorolni azt, hogy mikor és kiket látogattunk meg. Január 

11-én az Országos Magyar Diákszövetséggel és a Temesvári Magyar 

Diákszervezettel találkoztunk Temesváron. Január 18-án a II. Rákóczi Ferenc 

Hallgatói Önkormányzatával és a Kölcsey Ferenc 

Szakkollégium Hallgatói Önkormányzatával találkoztunk Beregszászban. 

Január 22-én a Diákhálózattal, a JAIK-kal, a Selye János Egyetem Hallgatói 



Önkormányzatával Pozsonyban, és január 24-én a Vajdasági Magyar 

Diákszövetséggel, a Vajdasági Ifjúsági Fórummal és az Újvidéki Egyetem 

bemutatva. Igen, szerintem itt mást nem szerettem volna elmondani ezzel 

végén tegyétek fel bátran. Át is szeretnék térni így a Diaszpóra 

év tapasztalataival felfegyverkezve álltunk neki a Mentorprogram második 

évének, és ezért szükséges is volt néhány változtatást eszközölni, tanulva a 

alakítottunk ki, 

fejlesztettünk a weboldalunkon, ahol egyébként a hallgatóink elérnek minket, 

an 

klubunkat, kissé átalakítva, és folytattuk a Diastory Podcastet is, aminek a 

legújabb adása reményeim szerint nemsokára ki fog majd jönni, de kicsit 

runk van. 

Ez nem ilyen csúnyán néz ki egyébként, hogy itt el van csúszva, csak nem 

mentoráltunk van, akiknek ténylegesen mentorálást is nyújtunk, amellett, hogy 

programokat szervezünk nekik, és 119 alumni mentorálttal is foglalkozunk, bár 

nekik mentorálást nem nyújtunk, de részt vehetnek a programjainkon, hogyha 

mentorcsapat struktúrát alakítottunk ki. Eddig szakmai csoportokban voltak 

aink, de rájöttünk, hogy ennél sokkal többet ér, hogyha 

személyes kapcsolatot tudnak ápolni a mentorok és a mentoráltak egymás 

között, és éppen ezért át kellett alakítanunk a weboldalunkat is. Ennek az 

égére ér ez is. 

képeken pedig olyanokat láthattok, amiket tavaly is megrendeztünk, és erre 



idén is sor került, és nagy sikernek örvendtek. És érdekesség, hogy éppen most 

is van két programunk is, az egyik Pécsett zajlik éppen, a másik pedig itt 

Budapesten Kiss Dávid vezetésével a várban. Igen, pont most találkozott a 

csapat. A m

nyelvtudása, azzal, hogy az ösztöndíjat megkapják, vállalják azt is, hogy egy 

középfokú magyar nyelvvizsgát letesznek, de hát nagy a szórás az intézményi 

hogy ezt a nyelvvizsgát le tudják tenni, úgyhogy mi próbálunk megtenni 

professzionálisabb része az az, hogy indítottunk egy képzést, egy kurzust, ami 

egy szakképzett oktató, magyar, mint idegennyelv-oktató vezetésével történik 

hetente. Itt egy hazugság látható a képen, mert nem öt, hanem hat 

alkalommal van ez megrendezve online keretek között. És emellett, hogy 

mentoraink bevonásával tartunk. Ezt úgy kell elképzelni, hogy találkoznak egy 

szórakozóhelyen, kávézóban, ahol egy adott fókusz mentén beszélgetnek 

magyarul, mert azt nagyon sok esetben nem tudják megtenni ezek a hallgatók, 

ek úgy, hogy 

Magyarországra jönnek. Nagyon-nagyon érdekes történeteket tudnak 

elmesélni, úgyhogy remélem, hogy a továbbiakban is ez gyümölcsözni fog a 

munkánk ezzel kapcsolatban. Úgyhogy én köszönöm szépen a figyelmet, 

szerintem ennyit szerettem volna elmondani, de hogyha kérdésetek van, akkor 

tegyétek fel bátran, akár most, akár majd privátban. Ha beolvassátok a qr-

kódot, akkor pedig egy linket találtok, ami elvezet az összes felületünkhöz, ott 

megtaláljátok a Diastory Podcastet is, Facebook oldalunkat, Instagramot és a 

weboldalunkat is, ahol olvashattok még többet a programról. Úgyhogy 

köszönöm szépen a figyelmet, még egyszer.  



Eszterhai Marcell: Annyit szeretnék még kérdezni, hogy van-e Sárihoz 

KGY-

ról az a tapasztalata, hogy PDF-be mentsétek át a PPT-ket, és akkor nem fog 

-et 

Mentorprogram tájékoztatójára. Szeretném felkérni Bányai Brigittát, hogy 

tartsa meg a tájékoztatót. 

Bányai Brigitta: Sziasztok! Nem tudom, hogy lehet-e hallani, remélem, nem 

nagyon tudok közelebb hajolni a mikrofonhoz. Szeretettel köszöntök én is itt 

még nem találkoztam, és nem ismertek engem. Én Bányai Brigitta vagyok, és a 

Mentorprogramban eddig projekt koordinátori szerepkört töltöttem be 

Horváth-Váradi Lívia mellett egy éven keresztül. Nagyon sajnálom, hogy Livi 

elment, de szeretettel vettem át ezt a pozíciót, amit majd remélem, hogy majd 

jól fogok végezni, majd ha bármi van, nyugodtan keressetek engem, és 

próbálok majd rendelkezésetekre állni. Én a Budapesti Gazdasági Egyetemen 

tanulok, közösségszervezés alapszakon, most fogok majd tavasszal végezni 

l megy, és a KVIK-en vagyok HÖK-ös, és onnan 

kerültem ki, amit nagyon-nagyon szeretek, szóval onnan is szoktam meríteni a 

sok tudásomat. És a programról próbálom gyorsan összefoglalni, hogy 

a Welcome 

Day programjaink, ezek azt jelentik, hogy ilyenkor a mentorok és a mentoráltak 

szoktak találkozni, itt tudják egymást megismerni. Ezek a programok azért 

vannak, hogy segítséget nyújtsunk nekik esetleg tanulmányi vagy 

ösztöndíjakkal kapcsolatos kérdésekben is. Minden régiónak megvan a sajátos 

hagyománya, hogy milyen programokat szoktak ilyenkor tartani. Van, aki 

artani. 

Ezeknek a programoknak a szervezése most is zajlik, minden hónapban 

próbálnak azért arra figyelni, hogy legyenek olyan programok, amikre el 



tudnak menni a mentorok és a mentoráltak is. Ezzel kapcsolatban mindig 

szoktak engem értesíteni, mit szeretnének megszervezni, és akkor konzultálunk 

ebben az évben is. Mint láthatjátok, 2729 mentoráltunk van, 208 mentorunk 

intézményi koordinátorokkal állok kapcsolatban. Velük szoktam egyeztetni 

 

programjaink szoktak lenni, és milyen jó hangulatban telnek ezek az 

események. És még egy nagyon fontos eseményünk lezajlott novemberben és 

decemberben, amire szerintem nagyon büszkék lehetünk. A "Több lett. 

Maradhat?" 

Meg szeretném köszönni minden egyetemnek, akik részt vettek ebben. Az 

Eötvös Jó

Nemzeti Közszolgálati Egyetemnek, Eötvös Loránd Tudományegyetemnek, 

Egyetemnek, Magyar Agrár és Élettudományi Egyetemnek és az Eszterházy 

nagyon készségesek voltak, hiszen minden kérdésemre választ adtak, és 

közösen együtt tudt

programok között egy ilyen jó kapcsolat alakuljon ki, hiszen szerintem fontos 

arra figyelni, hogy ilyen érdekképviseleti dolgokat is tegyünk, hiszen sok 

családnak tudtunk ezekkel a kis apróságokkal segíteni. Itt is van pár kép, ahogy 

viszik az adományokat, kis boldogan, innen és tényleg köszönöm szépen 

mindenkinek. És az aktuális projektjeink, majd március 9-én fogom megtartani 

a mentor-mentorált találkozót. Nem, a régiós intézményi koordinátori 



projektnapi találkozót, ami azért lesz, hogy egy kicsit tudjunk arról beszélgetni, 

hogy milyen eseményeket szeretnének megszervezni, milyen események 

jobban megismerjük egymást. Lesz a Mentorfac

ami majd március 27-én fog zajlani. Itt a Stipendium Hungaricum és a 

láthattatok esetleg egy Facebook posztot is. Aki érez magában késztetést 

arra, hogy esetleg szeretne énekelni ezen az eseményen, akkor azt csak 

biztatni tudom, hiszen szívesen meghallgatom mindenkit és a jó énekhangját. 

És majd áprilisban szeretné megszervezni az Országos Mentor-Mentorált 

kapcsolatban. És amit még ki szeretnék emelni, az a Szigeti Balázzsal a közös 

mu

bármi kérdésetek van, forduljatok nyugodtan hozzám, remélem, most már így 

kicsit jobban megismertek és a programot is. Köszönöm szépen mindenkinek a 

figyelmet!  

Eszterhai Marcell: Köszönjük szépen! Van-e kérdésetek? Mondjad nyugodtan.  

Kovács Iván: Köszönöm szépen. Tisztelt Elnök úr és elnökség! Tisztelt 

! Én szeretném megragadni az alkalmat, hogy a Pázmány Péter 

Katolikus Egyetem nevében üdvözöljem a M

köszöntsem Váradi Líviát, aki az elmúlt években áldozatos és kitartó 

munkájával segítette a HÖOK és a Mentorprogram munkáját. Az egyetem 

nevében is nagyon hálásak vagyunk neked ezért, és köszönjük szépen még 

egyszer. És minden jót kívánunk neked a továbbiakban!  



Eszterhai Marcell: És köszönünk mindent, tényleg. Jó, ha nincsen más, akkor a 

11. napirendi pontra szeretnék áttérni. HÖOK Stipendium Hungaricum 

tájékoztatója, és szeretném felkérni Vincze Évát, hogy tartsa meg a 

tájékoztatót. 

Vincze Éva: Jó! Jó, így hallotok? Nagyon jó. Én PPT-vel már nem húznám az 

 

mint az enyém, úgyhogy nem égetem magam ezek után. Amit röviden 

mentortalálkozót és négy senior mentortalálkozót tartottunk. Ebben a 

projektévben szeptemberben körülbelül 3500 mentorált hallgatóval kezdtük 

meg a munkát. Hozzájuk körülbelül 400 mentort vettünk fel és dolgozunk velük 

együtt. Amit fontos tudni, 

programokra helyeztük a hangsúlyt. Elmondható, hogy a 27 intézmény, 

a nem 

intézményi rendezvényeken lesz, ami a turisztikai kirándulásokat foglalja 

magába, valamint ugye két nagyobb rendezvényünk van. Az egyik a 

Mentorfac

mindannyiótokat, vagy én is szeretném elmondani, hogy sok szeretettel várunk 

benneteket március 27-

egy e- hét folyamán küldünk ki mindenkinek. Valamint 

szeretnélek titeket megkérni arra, hogy abban az e-mailben, amit kiküldünk, 

ugye egy felhívás található, hogy március 4-éig lehet jelentkezni a 

Mentorfactorra bármiféle produkcióval, és hogy ezt továbbítsátok, vagy 

legalább egyszer valamilyen platformotokon tegyétek ki a hallgatók számára. 

Én elmondtam, amit szerettem volna, de nemsokára úgyis visszajövök, 

úgyhogy köszönöm.  

Eszterhai Marcell: 

Jó, okés. Akkor 12. napirendi pont, és nem látom a Budai Marcit, pedig a 



tájékoztató a HÖOK Kft. és az EFOTT programjairól. Akkor egy 

pillanatra türelmet kérek. Szia, Marci! Terád várunk!  

Budai Marcell: Egy pillanat, még meg kell töltenem a PPT-t, úgyhogy addig 

kínosan nézzük egymást. Na, most, hogy túl vagyunk a kínos részen, és sok 

szeretettel üdvözlök én is mindenkit. Röviden szeretném összefoglalni azt, hogy 

a HÖOK-nak a nem érdekképviseleti része, vagyis a noprofit kft-nk, az EFOTT 

a legnagyobb, meg legfontosabb projektünk az az EFOTT Fesztivál - nem 

kezdtük el a jegyértékesítést. Nyilván ti is látjátok a saját rendezvényeiteken, 

hogy eléggé kitolódott és utolsó pillanatban szoktak inkább most már a 

dni. Úgyhogy még jegyeladás tekintetében olyan 

hatalmas dolgokat nem tudok mondani. Amit tudok mondani, és tök jó hír, 

hogy tovább fiatalodik, úgy néz ki a jegyvásárlóknak a korosztálya. Ezt ugye 

-n elmondtam, hogy a 2023-as évi EFOTT 2022-eshez képest egy 

átlagéletkora. Ez lejött 24-re, hogyha így folytatjuk az idei évi jegyeladást, 

akkor ez tovább fog fiatalodni, ami kifejezetten célja is a fesztiválnak. El akarjuk 

érni azt, hogy minden egyetemista legalább egyszer megforduljon az EFOTT-

KGY-

dolgokat ezzel kapcsolatban. Most csak pár dolgot dobtam fel. Az egyik, hogy 

indul az EFOTT Challenge. Bízom benne, hogy nektek is tetszett az EDUCATIO-

n az a kis játék, amit hoztunk nektek, a kis kapcsolódás, amit ha jól emlékszem a 

Pannon Egyetem nyert meg végül. Ennek a folytatásaként hozunk nektek egy 

része is, hogy az EFOTT-nak a megjelenését szeretnénk növelni, és aminek a 

bérletet lehet majd nyerni, tulajdonképpen az a vége, hogy a hallgatói 

önkormányzatoknak a kabinet elnöksége az el tud jönni a fesztiválra ingyen. De 



ezen túl készülünk HÖK-ös bérlettel is, amit Elnök Úr már említett a 

beszámolójában. Ez azt fogja jelenteni, hogy early bird ár alatt fogjuk 

bérleteket. Ez több mint 50 százalékos kedvezményt jelent a végárainkhoz 

képest. Úgyhogy ezzel kapcsolatban majd Lili fog titeket keresni, szükségünk 

lesz majd e-mail címekre, nevekre, stb, és akkor ki tudjuk állítani minden 

egy, 

vásárlóinkkal, akik már régóta járnak EFOTT-ra, és szeretnének mélyebben 

megismerni minket, dolgozni velünk. Ez lényegében egy ilyen geolokáció alapú 

napokban, amibe minden egyes projektünket be 

fogjuk majd vonni, és az, aki a fesztivál szaknak része, az részt tud majd venni 

mind a vállalati partnereinknek, mind pedig az általunk létrehozott 

aktivitásokon, és ennek nyilván a végcélja az majd az EFOTT lesz. Aki követi a 

nem emlékezett már rá, köztük én sem, hogy valaha egyszer volt egy jeti 

kabalája az EFOTT-nak. Ez amiatt is van, mert rendkívül ronda volt. Viszont a 

mostani

pedig van egy márkanagykövetünk az idei évre, , ezért is 

találkozhattatok vele például EDUCATIO-n is, az ottani C

zenélt, viszonylag sok rendezvényünkön : 

szerveztük közösen ezt a rendezvényt. A jó hír, hogy dupla teltház lett. 

Háromnapos volt a rendezvény, a második meg a harmadik napunk, az csurig 

igazságho



Groovehouse koncert is, de nem volt. Voltak egyébként tök jó koncertek volt, 

például Bruno és Spacc is. Groovehouse-t, azért írtam fel egészségedre, 

úgyhogy elmentek, mert nem a jégre volt rátolva a színpad, hanem egy kicsit 

volt egy nem tudom én, 20-  amire azt 

mondták, hogy nekik ez így méltatlan, úgyhogy elmentek. Egy ember kérdezte 

-koncert, úgyhogy 

annyira nem érintette meg az embereket. Látjuk azt, hogy ebben a 

rendezvényben az Óbudai Egyetemmel ugye dolgoztunk eg

rendezvényre nem tudtatok annyira rácsatlakozni. Nyilván azért, mert 

mindenkinek megvoltak a saját kori estjei vagy kori napjai. Hogyha erre van 

igény, mindenképpe

években is. Szóval, hogyha valakinek van javaslata, elképzelése, akármi, hogy 

hogyan tudna akármelyik egyetemmel jobban csatlakozni ehhez a 

rendezvényhez, akkor keressetek minket bátran és kitalálunk rá valamit. Ezzel 

a rendezvénnyel is természetesen az a célunk, hogy kifejezetten egyetemi 

rendezvény legyen. EDUCATIO kiállítás: gondolom, magát a rendezvényt nem 

volt az idei évben, közel 60 ezer látogató. Ez megegyezik a tavalyi évi adattal, 

annyi különbséggel, hogy tavaly ugye még hibridben voltunk, úgyhogy 

nagyjából tízezer látogatónk az online volt tavaly. Idén viszont csak jelenléti 

volt, és ez a 60 ezres szám, ez all time rekord, úgyhogy köszönjük szépen 

nektek is az ebbe beletett munkát. 150 kiállítónk volt, ez nem rekord. Ugye 

korábban viszonylag sok külföldi intézmény volt, akiket most elkezdtünk 

Az idei 

EDUCATIO-

-n, ahol ott volt 



több egyetem rektora, rektorhelyettese, innovációs igazgatók, kuratóriumi 

elnökök stb. És kifejezetten ezzel foglalkoztak, hogy az intézményi vállalatok 

oktatást, jobb karrierlehet

stb. adni. Ez a topikunk, ez biztos, hogy sokáig fogunk még ezzel foglalkozni, 

meg fel fogjuk ezt dolgozni. És az intézményekben is azt láttuk, hogy egyébként 

ezt a tematikát, ezt tök jól meg tudták jeleníteni. Amit én még kiemelnék az 

EDUCATIO-val kapcsolatban. Aki régebb óta járt, tehát mit tudom én, volt kint 

4-

szebb a kiállítás, és most úgy vettem észre, hogy az idei évben a modellváltott, 

a korábbi, vagy jelenleg is állami, vagy nagyobb egyházi, meg nagyobb 

alapítványi intézmények közül egyetlenegy olyan intézmény volt, aki nem 

egyedista, nem egyedi, ilyen szép, impozáns kiállítás, vagy bocsánat, pulttal 

jött, hanem ezekkel az ilyen sima 3x3-as SYMA-elemekkel. Nyilván nem fogom 

nagyon jó látni azt a tendenciát, hogy az intézmények is egyre több energiát 

tesznek abba bele, hogy szép, vonzó, interaktív legyen a megjelenése a fiatalok 

-

mostanival, és két helyszínen kell majd az EDUCATIO-t megszervezni, de azt 

majd meglátjuk, hogy merrefelé megyünk tovább. Megvolt a WinterBreak is. 

könyveljük el. Ezt is ugye a Fesztivál Travellel szervezzük közösen. Ugye a 

Snowattackot is a Fesztivál Travel szervezi, azt nélkülünk, azt egyedül 

szervezik, de nagyjából abba az irányba szeretnénk a WinterBreaket elvinni, 

hogy a Snowattack az a Sziget Fesztivál, a Winter Break az pedig az EFOTT 

Fesztivál, vagyis mi nem e egyéb dolgokra 

megyünk rá ezen a rendezvényen, hanem inkább a közösségekre, illetve az 

egyetemi vibe-ra. Szerintem ebben jó irányba tartunk, úgyhogy mindenkit 

bátorítanék arra, hogyha mondjuk idén még nem tudott akár egyetemi szinten 



fel a kapcsolatot, mert egy nagyon jó rendezvény, és a legjobb árképzésünk 

valahova, akkor viszonylag jó kedvezményeket lehet akár mondjuk a Skipass-

szel kapcsolatban is, vagy akár a szállásokkal kapcsolatban is kialkudni, és a 

külön after movie-nk, és ezt szívesen eldobjuk majd nektek. Jó, Univerzum és 

TAI

Univerzum TAIolónk, ezt az univerzum.hu felületen tudjátok megnézni. Ez egy 

GPT 3.5 alapú mesterséges intelligencia. Ugye a GPT 3.5 az, ami nem tudja 

használni az internetet, hanem korábbi adatokkal dolgozik, de megetettünk 

vele mindent, ami a felvételivel kapcsolatos. Minden intézménynek tudja a 

plusz pontjait, a felvételi 

n élek, 80 kilométeres 

körzetben sorold 

részt venni, és beszámítják az orosz B2-es nyelvvizsgámat, akkor ezt a TAIoló 

de az intézmények annál jobban, az pedig a sorrendmódosítás végéig még 

azért tart a harc a hallgat

pedig nyilván folyamatosan fejlesztjük, hogy egyre okosabb legyen. És például 

a hallgatói szolgáltatási adatokat is tud már valamennyit korábbi 

kutatásainkról, de szeretnénk oda elvinni ezt, hogy olyan dolgokkal is tisztában 

át 

hogy valamennyi kérdésre válaszolni tudjon. A Fiktív Cafét most egy kicsit 

elküldtük szünetelni, újratervezünk, és május 1-gyel fogunk kinyitni. A szomorú 

marha ételekkel fogunk támadni. Egy kicsit fancybb lesz a korábbinál, úgyhogy 



árazásban is ez egy drágább étterem lesz most, mint a korábbi. Szerintem 

KGY-ra majd tudok hozni ezzel kapcsolatban is 

részleteket. A Koliday hamarosan újra indul. Ez ugye tavaly augusztusban volt 

üzenetet Kujbus Dávid kollégánktól, hogy csatlakozzatok a Kolidayhez, aminek 

udnak más 

-2500 forintból lehetett kérni egy koliszobát és 

lehetett menni nyaralni. Úgyhogy az idei évben szeretnénk ezt továbbvinni, és 

minél több lokációt bevonni, illetve a vállalati partnereinket is be fogjuk ebbe 

vonni, hogy legyen  nem tudom -, valamilyen welcome csomag mondjuk az 

ágyon, amikor megérkeznek az emberek. Az ESG alatt most kivételesen - 

szerintem KGY-k-

felül írtam. Hogyha valaki követi a jogszabályokat, akkor olvashatott róla, hogy 

2025-

oltárán, igen, ez nagyon szép volt. Úgyhogy mi 

elkezdtünk azon dolgozni, hogy mi egy olyan partnerré váljunk a nagyvállalatok 

projekteket közösen létre tudnak majd hozni. Ebben segít most nekünk a 

nagyon sokat segítenek benne, mi sem bizonyítja ezt jobban, hogy most is itt 

van velünk a KPMG-

megtiszteltek minket itt -két 

KGY-n fogok tudni részleteket mondani. 

EDUCATIO+



EDUCATIO+ projekttel szeretnénk a mi rendezvényeinket, szolgáltatásainkat, 

eszközeinket egy ilyen nagy ökoszisztémába belerakni, ahol a hallgatók, 

egyetemek, vállalatok, érdekképviseleti szervek vannak 

összekapcsolódnak egymással. Ennek két kézzelfogható sztorija van most. Az 

éppen. Az elmúlt  nem tudom -, két hónapban kezdtük el ezeken dolgozni, és 

abszolút az a Las

me

ami valóban hasznos a hallgatóknak és érdekes lesz. És ezt olyan szinten 

komolyan is veszik, hogy van olyan sörös, például sörös partnerünk, akikkel 

együtt, kezdtünk el együtt dolgozni egy másik partnerrel, mert mi 

megmondtuk, hogy mi nem csak azt szeretnénk, hogy sört adjunk el nektek az 

EFOTT-

hogy erre annyira nem nyitottak, mondtuk, hogy akkor nekünk erre így annyira 

Akikkel mondok egy példát, biztos, hogy fogunk ilyen tudatos alkoholfogyasztás 

kampány, illetve hasonló dolgokat együtt kitalálni. A Business to University az 

számára készített ajánlatunk. Ez ugye régen egy EDUCATIO kitelepülés volt, 

egy EFOTT-kitelepülés volt. Ezt is beleraktuk most egy nagy csomagba, amivel 

kapcsolatban a kiajánlót elküldtük a kommunikációs igazgatóitok, az 

egyetemeknek a kommunikációs igazgatóinak, illetve a rektoroknak is elküldtük, 

és nagyon 

itt is az a célunk, hogy ezeket az ilyen különálló EFOTT-on, EDUCATIO-n való 

megjelenés, Kolidaybe való bekapcsolódás, stb. Ezt is összetegyük egy ilyen 

nagy egészben, ahol mi szeretnénk az intézmények számára a 

marketing, illetve kommunikáció segítésében is. Ez az utolsó két dia ez, 



lényegében azt próbáltam ezzel bemutatni, hogy milyen irányba indulunk most 

-vel e tekintetben, 

más cégcsoporttal még nem látjuk ezt a fajta gondolkozásmódot. Ennek 

másrészt pedig nem mindig értik azt, hogy mi mit szeretnénk, mert sokszor mi 

rétumaink, akkor 

rögtön hozni fogom KGY-ra. Vagy ha van kérdése valakinek, akkor várom sok 

szeretettel. Köszi! 

Eszterhai Marcell: Köszönöm szépen, Marci. Van-e kérdésetek Marcihoz? Ha 

nincs, én csak annyit mondanék, hogy szerintem egy látványos elmozdulás 

történt  hát, szerintem -, az elmúlt két évben a HÖOK ezen területén, és 

szerintem az egyik legfontosabb, hogy itt a tulajdonosi szemlélet az tényleg 

egy hallgatói szemlélet, és fontos az, hogy amit mi nyújtunk, meg bárkivel, 

akivel kooperálunk, ez abban megjelenjen, mert különben ezek huszadik cégek 

a piacon, és az minket annyira nem izgat, meg nem azért vagyunk. Illetve még 

annyit akarok mondani, hogy az IHSZ, aminek az ügyrendjét nemrég 

elfogadtunk, annyira effektív, hogy gyakorlatilag egy óra múlva már alakuló 

-mailt, gratulálok nekik. Ezt így kell nyomni 

amúgy, csak mondom a többieknek. 13. napirendi pontra szeretnék áttérni. 

Beszámoló a HÖOK 

felkérni Vincze Évát, hogy tartsa meg ezt a beszámolót!  

Vincze Éva: Sziasztok! A HAHA-ról is röviden szeretnék beszélni. A kuratóriumi 

tagok között nem történt változás. Ugyanúgy Szonda Tamás a kuratóriumi 

elnök és Báli Bernadett és jómagam vagyunk a kuratóriumi tagok. Amit tudni 

1.150.000,- Ft-

alapítványi 

HA- 

EFOTT darts verseny kitelepülési költségeit finanszírozta. Ennek a pályázatnak 



az elszámolási határideje március 31-e lesz. Az ösztöndíjakról: összesen két 

ösztöndíj van, amit finanszíroztunk. A Forinyák Géza ösztöndíj volt az egyik, 

480 ezer forint keretösszegben került megítélésre két hallgató részére. A 

biztosította ezt az ösztöndíjat, a másik pedig az Unus pro Omnibus-díj volt, 

amit 250 ezer forint keretösszegben került megítélésre három pályamunka 

kapcsán, négy hallgató részére, ugyanis volt egy megosztott díjunk. Ennyi volt. 

Köszönöm szépen. Kérdés valakinek? Köszönöm!  

Eszterhai Marcell: Igen, itt az ösztöndíjalaphoz annyit szeretnék hozzátenni, 

össze az ösztöndíjkeret. Van ugye minden évben az EFOTT-on egy alumni 

találkozó, ahol most ilyen licit formájában lehetett beszállni ennek az 

is nagyon 

köszönöm nekik, hogy hozzájárultak ahhoz, hogy hallgatókat tudjunk támogatni 

és visszaadtak ennek a közösségnek. A 14. napirendi pont következik, ha nincs 

kérdés, vagy válasz, de nem volt szerintem. Ami tájékoztató a HÖOK 35. évi 

jubileumi év rés

évfordulót már említettem, hogy BME-ELTE-HÖOK közös szervezésében 

valósult meg 2019-ben. És akkor akkora szerencsém volt, hogy annak a 

szervezésében részt vehettem, és azt Budapesten tartottuk. Viszont 

szeretnénk, hogyha a mostani emlékév, az nemcsak egy KGY-ban merülne ki, 

hanem több állomáson, több ponton találkozhatnátok azzal, hogy mi is történt 

ebben az elmúlt 35 évben. Illetve nem csak ti, hanem nyilván ezt a közösséget 

szeretnénk valamilyen formában összeterelni és találkozási pontot nyújtani 

nekik. Ug  az OFÉSZT, ami ugye a HÖOK-

HÖOK történetét. Itt valamelyik részen azt tudom, hogy kikerültek a 



rendezvényen kiállítani. És én örülnék, ha a HÖOK35-höz is valami hasonlót 

tudnánk készíteni és feldolgozni azt, hogy kik voltak ebben a szervezetben. 

Tehát, ha végiggondoljátok, hogy 35 év alatt azért sok-sok elnökség 

megfordult a HÖOK háza táján, és nyilván szeretnénk, hogyha az országos, 

-

ban nem csak a HÖOK létezik, hanem a tagint

EHÖK-elnökeit, HÖK-elnökeit, választmányi arcait is szeretnénk megszólítani, 

és lehet, hogy például pont a szabadegyetem lesz az, ahol ilyesmi 

alumni hallgatók, illetve maguk a HÖK-ösök. Jó néha visszaemlékezni, meg 

bízom benne, hogy akár inspiráció lehet arra vonatkozóan, hogy a saját 

hallgatói önkormányzatotokra vonatkozóan is megemlékezzetek, vagy akár 

összeszedjétek azokat az embereket, akikkel kapcsolatban állt maga a 

. Jó, 

szóval minden ilyen pontról szeretnénk megemlékezni. Nincsen még teljes 

mértékben kidolgozva, hogy hogy épül föl az év, de az biztos, hogy a Kiss 

Tamás-os projektet szeretnénk továbbvinni. Kiss Tamással ugye leforgattunk 

egy videófelvételt, amit ennek a napirendnek a végén majd megnézünk, vagy 

nem az egészet, mert van egy hosszabb és egy rövidebb verzió, és a rövidebb 

verziót szeretnénk nektek levetíteni. Ezt a vonalat szeretnénk továbbvinni. 

mindenképpen szeretnénk egy dísz t szervezni májusban. Ez a 

legutóbbi, 30. évi , vagy hát a májusi , ahol a volt HÖOK-

elnökök ültek le és beszélgettek egy kicsit, merengtek egy kicsit a múlt 

egy ilyesmi funkciója, hogy beemelje azokat az embereket, akik fontos szerepet 

vállaltak ennek a közösségnek a formálásában. És nyilván örülnénk, ha a 

májusi t ilyen díszformában tudnánk megünnepelni. Tehát az 



ahol a szombati napon volt a konferencia, vasárnap a . Szeretnénk 

és kicsit tudományosabb vagy másfajta szemlélettel megközelíteni a hallgatói 

mozgalom vagy a hallgatói önkormányzatok történetét, illetve jelenlegi 

helyzetét. Nagyon szépen köszönöm a figyelmet. Nem tudom, hogy hol van a 

videó, és hogy kell-e játszani, úgyhogy Levi megkérlek, hogy segíts nekem 

ebben. Köszönöm szépen. Lehet, hogy ott van az asztalon, de nem biztos. 

Eszterhai Marcell: Van egy javaslatom, a videót elküldjük és otthon mindenki 

meg tudja nézni. Nem szeretném, hogy véletlenül a technikát tönkre tegyük, és 

lejátszásra. Jó, hagyjuk! Kicsit sajnálom, de megkapjátok mindenképpen a 

videót, és azért is sajnálom, mert nyilván Levi sokat dolgozott vele, és az biztos, 

KGY-

És ha már ilyen jól nem néztük meg a videót, akkor szavazás nélkül megyünk 

-e ehhez a napirendhez bármilyen 

kérdés vagy felmerült megjegyzés? Amennyiben nincs, úgy 15. napirendi pont 

következik, az egyebek atomóra pontossággal. És szeretném szintén megint 

megkérdezni, hogy van-e kérdés, hozzászólás, megjegyzés. Nincs? Mondjad 

nyugodtan! Nincs. Nincs. Nincs. Jó. Akkor 13 óra 52-kor a februári t 

lezárom. Nagyon szépen köszönöm a jelenlétet. Csináljunk egy közös képet 

elvileg. Ugye van ilyen? Igen? Hol?  

Barcsa Levente Koppány: Nekem van egy javaslatom a helyszínre. Itt az 

csinálni.  

Eszterhai Marcell: Illetve Levi, persze, ha még szeretnél mondani valamit. 



 


